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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Otwieram II zwyczajną Sesję Rady Miasta Krakowa. Serdecznie witam Panie i Panów 
Radnych. Stwierdzam kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Bardzo 
serdecznie witam Pana Prezydenta  i zastępców Pana Prezydenta, witam Pana Senatora, 
witam Pana Skarbnika i Sekretarza Miasta oraz wszystkich urzędników, którzy tutaj do nas 
przyszli. W imieniu Radnych i własnym witam wszystkich przybyłych na obrady dzisiejszej 
Sesji. Dzisiejsza Sesja ma normalny charakter, odbywa się w całości, zresztą kaŜda inna, ze 
Statutem, w związku z tym przypominam o obowiązku elektronicznego zgłaszania 
interpelacji przez tych z Państwa Radnych, którzy zamierzają je zgłosić na dzisiejszej Sesji 
oraz o obowiązku doręczenia Przewodniczącemu swoich interpelacji na piśmie. 
Proszę Państwa krótkie informacje międzysesyjne, one są dość waŜne bo dotyczą spraw, które 
nas będą na Radzie w jakiś sposób mocno interesować. 
Proszę Państwa uprzejmie informuję, Ŝe do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęło pismo z 
Biura Planowania Przestrzennego informujące  o wyroku z dnia 29 listopada 2009 r. 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Krakowie na uchwałę Rady Miasta z dnia 3 
lutego w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
Dolina Prądnika. 
Po drugie, rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Małopolskiego na uchwałę Rady Miasta z 
dnia 3 listopada 2010 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Stare Miasto stwierdzające niewaŜność uchwały w całości. 
Po trzecie, rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Małopolskiego na uchwałę Rady Miasta 
Krakowa z 3 listopada w sprawie zmiany uchwały w sprawie organizacji i zakresu działania 
dzielnic zmienionej stosownymi uchwałami w sprawie przyjęcia oraz ogłoszenia tekstu 
jednolitego statutów dzielnic od I do XVIII miasta Krakowa stwierdzającej niewaŜność 
uchwały w całości. Informacje szczegółowe Państwo Radni otrzymali mailowo i do skrytek. 
Szanowni Państwo Radni proszę o zgłaszanie terminów dyŜurów do sekretariatu Kancelarii 
Rady Miasta Krakowa i Dzielnic, pokój 202. To tyle jeśli chodzi o podstawowe informacje. 
Porządek obrad II Sesji Rady Miasta został ustalony przez Przewodniczącego Rady Miasta. 
Informuję Państwa Radnych, Ŝe w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym do 
porządku obrad nie zostały włączone Ŝadne projekty uchwał Prezydenta Miasta Krakowa. 
Czy Prezydent, Komisja lub Grupa 5 Radnych chciałaby zgłosić propozycje zmian w 
porządku obrad w trybie przewidzianym przez Statut Miasta Krakowa? Proszę bardzo Pan 
Sekretarz Stańczyk. 
 
Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
W imieniu Prezydenta Miasta zwracam się z wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad o 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Prezydenta Miasta Krakowa Nr 
3060/2010 w sprawie określenia zasad korzystania z usług przewozu komunikacją miejską w 
dniu 2 grudnia 2010 r. Druk Nr 5. Tu jest zestaw podpisów Radnych w tej sprawie. Ten tryb 
pilny uzasadniony jest treścią art. 43 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, który nakazuje 
przedłoŜyć Radzie do zatwierdzenia przepisy porządkowe. Będzie to w szczegółach, o ile 
Państwo oczywiście wyraŜą zgodę na uzupełnienie porządku, referował Pan Dyrektor 
Kamski. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy Grupa Radnych w tej sprawie chce? Mamy w takim układzie na razie tylko 
jeden projekt uchwały, w takim układzie przystępujemy do dyskusji nad wprowadzeniem tego 
punktu, nie do dyskusji tylko do wprowadzenia tego punktu do porządku obrad. Został 
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zgłoszony przez Prezydenta wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu według 
druku Nr 5 w sprawie zatwierdzenia Zarządzenia Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie 
określenia zasad korzystania z usług przewozu komunikacją miejską w dniu 2 grudnia 2010.  
Najpierw formalnie głos za, głos przeciw wprowadzeniu tego punktu do porządku obrad? Nie 
widzę, będziemy głosowali. Przypomnę Ŝeby ten punkt został wprowadzony wymagana jest 
bezwzględna większość ustawowego składu czyli 22 osoby. Proszę o przygotowanie 
głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 32 osoby za wprowadzeniem, 
 brak przeciwnych, 
 3 osoby się wstrzymały, 
 1 nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do 
porządku obrad.  Przechodzimy do porządku obrad, punkt 1: 
 
INTERPELACJE I WNIOSKI RADNYCH 
Czy ktoś z Państwa Radnych w sprawie interpelacji chce zabrać głos? Proszę bardzo Pani 
Marta Patena. 
 
Radna – p. M. Patena 
Jedna interpelacja do Pana Prezydenta, na podstawie pisma jakie dostałam mailem na temat 
odśnieŜania ulicy Estreicherów, dołączam pismo razem z mapką kolorową o jaki kawałek i 
której ulicy chodzi, bardzo proszę Pana Prezydenta o odpowiedź czy moŜna włączyć do 
odśnieŜania miejskiego czy nie. 
 
 I druga interpelacja, proszę o podanie wykazu osób i instytucji, które korzystały z 
umieszczenia reklam wyborczych na słupach będących w dyspozycji ZIKiT podczas ostatnich 
wyborów samorządowych itd. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych? Bardzo proszę o wyświetlenie listy 
oczekujących na interpelacje. Pan Radny Kosior, Pani Radna Jantos. Pan Radny Kosior 
bardzo proszę. 
 
Radny – p. B. Kosior 
Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci! Szanowni Goście! Panie i Panowie Radni! 
Pierwsza moja interpelacja dotyczy bezpieczeństwa pieszych jeŜeli chodzi o skrzyŜowanie 
przy Karmelickiej, Podwale i Dunajewskiego. Wnioskuję do Pana Prezydenta o przywrócenie 
dyŜurów StraŜy Miejskiej na skrzyŜowaniu ulicy Karmelickiej, Podwale i Dunajewskiego, 
oczywiście obok Teatru Bagatela. Na tym skrzyŜowaniu dochodzi do sytuacji, które zagraŜają 
bezpieczeństwu tak pieszych jak i pojazdów szynowych i osobowych. Proszę równieŜ 
rozwaŜyć moŜliwość wniosku do Policji, aby równieŜ zainteresować się sprawą poruszoną 
powyŜej. Tą samą prośbę kieruję do przyszłych członków Komisji Praworządności Rady 
Miasta Krakowa. 
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 Kolejna interpelacja dotyczy odśnieŜania miasta Krakowa. Zwracam się z kolejnym 
wnioskiem do Pana Prezydenta o systematyczne usuwanie z poboczy jezdni, a przede 
wszystkim z chodników zgromadzonego tam śniegu, który pozostał po odśnieŜaniu. Pragnę 
zaznaczyć, Ŝe zgromadzony śnieg ogranicza miejsca parkingowe w naszym mieście, których i 
tak mamy deficyt. Jednocześnie topniejący pryzmy śniegu utrudniają poruszanie się pieszych 
po chodnikach. Stwarza to równieŜ zagroŜenie dla osób poruszających się ciągami pieszymi. 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Proszę bardzo Panią Radną Jantos. 
 
Radna – p. M. Jantos 
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Szanowni Państwo! 
Chciałam zadać dwa pytania Panu Prezydentowi. Mianowicie chciałabym dowiedzieć się jak 
na dzień dzisiejszy 9 grudnia przedstawia się sytuacja Centrum Nauki, które miało być w 
Krakowie. PoniewaŜ mamy rozbieŜne informacje więc chciałabym się dowiedzieć jak to 
wygląda na dzisiaj. To jest moja jedna interpelacja. 
 
 I druga, chciałabym się dowiedzieć ile, tak dla porządku, kosztowało 2 grudnia MPK, 
jaki to był koszt tego dnia bezpłatnego, ile pieniędzy na to przeznaczyliśmy i spółka. Bardzo 
dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pan Radny Gilarski i potem Pan Radny Zięba. 
 
Radny – p. M. Gilarski 
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie, mam nadzieję, Ŝe Pan Prezydent słyszy. Państwo 
Prezydenci! Szanowni Państwo Radni! 
Chciałbym dzisiaj zgłosić jedną interpelację, która dotyczy programu przebudowy  dróg 
lokalnych. Jeszcze w zeszłej kadencji grupa Radnych najpierw przyjęła, zaproponowała i 
Rada Miasta przyjęła uchwałę kierunkową dotyczącą przebudowy dróg lokalnych, następnie 
w maju przyjęliśmy w wyniku juŜ przygotowywanych przez ZIKiT materiałów program 
przebudowy dróg lokalnych na lata 2010 – 2014,  z tej przyjętej przez Radę Miasta Krakowa 
uchwały wynika, Ŝe w tym roku w ciągu tych 4-ch lat blisko 200 mln powinno zostać wydane 
na przebudowę dróg lokalnych, tych dróg, na które Rady Dzielnic nie mają wystarczających 
środków, a dokumentacja juŜ istnieje, przygotowana zresztą za pieniądze podatnika, 
naleŜałoby tą dokumentację wykorzystać, aby nie dochodziło do takich sytuacji jak w 
przypadku choćby ulicy Benedyktyńskiej w Tyńcu gdzie  dwukrotnie wcześniej 
przygotowana przez Radę Dzielnicy VIII dokumentacja musiała zostać wyrzucona do kosza 
ze względu na zmieniające się przepisy. W tym harmonogramie Rada Miasta Krakowa w 
maju przygotowała 87 ulic lokalnych do realizacji na lata 2010 – 2014, a po analizie projektu 
budŜetu miasta Krakowa na 2011 wynika, Ŝe praktycznie Ŝadne z tego harmonogramu, Ŝadne 
z tych ulic, oprócz moŜe jednej – ulicy Wrony w Sidzinie – nie zostały uwzględnione, dlatego 
proszę aby Pan Prezydent uwzględnił uchwałę Rady Miasta Krakowa, która dla niego 
powinna być obowiązująca i w związku z tym tak przygotował autopoprawkę do budŜetu na 
2011, aby ten harmonogram był realizowany. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Bardzo proszę Pan Radny Zięba. 
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Radny – p. St. Zięba 
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 
Ja chciałbym uzyskać informacje na temat zabezpieczenia noclegowni i tych miejsc, które co 
zimy są przygotowywane dla bezdomnych i tych, którzy nie mają mieszkań. MoŜe to być 
ustnie, a moŜe to być pisemnie. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Proszę bardzo o listę mówców. Stwierdzam, iŜ na tym lista została 
wyczerpana, uprzejmie proszę Pana Prezydenta o przygotowanie stosownych odpowiedzi i 
ewentualnie proszę o informację Pana Sekretarza czy między kadencjami, z ostatniego okresu 
mamy jakieś interpelacje, co do których odpowiedź powinna byś przedstawiona. Bardzo 
proszę jeŜeli na ten temat coś Pan moŜe powiedzieć. Sam byłem autorem takich interpelacji. 
 
Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Ja na ten temat dzisiaj za bardzo nic nie mogę powiedzieć bo tego punktu nie było w 
porządku obrad, więc na najbliŜszej Sesji, na której będzie taki punkt to poinformuję Państwa. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu, przypomnę został zgłoszony  i 
wprowadzony do porządku obrad. Punkt pod tytułem: 
 
ZATWIERDZENIE ZARZ ĄDZENIA NR 3060/2010 PREZYDENTA MIASTA 
KRAKOWA W SPRAWIE OKRE ŚLENIA ZASAD KORZYSTANIA Z USŁUG 
PRZEWOZU KOMUNIKACJ Ą MIEJSKĄ W DNIU 2 GRUDNIA 2010 ROKU. 
Jest to projekt Prezydenta, druk Nr 5, odbywamy I czytanie, mamy ewentualnie moŜliwość 
wprowadzenia ponownego do II czytania. Bardzo proszę. 
 
Zastępca Dyrektora ZIKiT – p. H. Kamski 
Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci! Wysoka Rado! 
W imieniu Prezydenta Miasta Krakowa wnoszę projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
zarządzenia Nr 3060/2010 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
określenia zasad korzystania z usług przewozu komunikacją miejską w dniu 2 grudnia. 
Zgodnie za art. 40 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca o samorządzie gminnym w przypadkach nie 
cierpiących zwłoki w zakresie nie uregulowanym w odrębnych ustawach lub innych 
przepisach Rada Gminy moŜe wydać przepisy porządkowe. Zgodnie natomiast z art. 41 ust. 2 
ustawy o samorządzie gminnym w przypadkach nie cierpiących zwłoki przepisy porządkowe 
moŜe wydać Prezydent w formie zarządzenia. Prezydent wydał takie zarządzenie w dniu 1 
grudnia z uwagi na bardzo trudne warunki atmosferyczne, intensywne opady śniegu i nie 
przejezdność części ulic w Krakowie, wydał zarządzenie, aby w dniu 2 grudnia przejazdy 
komunikacją miejską były bezpłatne, co miało zachęcić mieszkańców do pozostawienia 
części samochodów w domu, skorzystania z komunikacji, a tym samym umoŜliwienia 
przeprowadzenia sprawnej akcji oczyszczania ulic z nawarstwionego śniegu. Zgodnie z 
przepisami ustawy o samorządzie gminnym zarządzenie takie podlega zatwierdzeniu przez 
Radę Miasta Krakowa na najbliŜszej Sesji. W związku z powyŜszym Prezydent przedkłada 
przedmiotowy projekt uchwały według druku Nr 5. 
 
 
 



II SESJA RADY MIASTA 
9 grudnia 2010 r. 

 

 8 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Jeszcze jest wniosek o wprowadzenie do II czytania tego projektu uchwały zgodnie 
ze Statutem. W tej sprawie nie mamy prezentacji opinii komisji. Czy ktoś w imieniu klubów 
chce się wypowiedzieć? Czy ktoś z Państwa Radnych chce się wypowiedzieć? Nie widzę. 
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu 
określam termin wprowadzenia autopoprawek na dziś na godzinę 15.oo, ostateczny termin 
zgłaszania poprawek 9 grudnia, godzina 15.15. Proszę Państwa w związku z koniecznością 
przeprowadzenia pewnych działań organizacyjnych, a w szczególności powielenia uchwał, 
które przed chwilą zostały złoŜone i rozdania Państwu ogłaszam 15 minut przerwy, potem 
będą te uchwały rozdane Państwu i będą mogły być zgłaszane, to będzie pierwsza przerwa, 
druga przerwa będzie po wyborze Wiceprzewodniczących, kiedy będziemy ustalali sprawy 
składów Komisji. Ogłaszam 15 minut przerwy. 
 
PRZERWA 15 MINUT. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Proszę Państwa jeszcze przedłuŜam przerwę o 10 minut bo się okazuje, Ŝe pewne druki muszą 
uzyskać jeszcze opinię prawną. Do 14.45, potem pójdzie blok głosowań, przerwy, 
wygaśnięcie mandatu, potem przerwa dłuŜsza na ustalenie składów Komisji i blok głosowań. 
 
PRZERWA 10 MINUT. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Szanowni Państwo poniewaŜ mam informację, Ŝe wszystkie druki zostały juŜ rozdane, w 
związku z tym uprzejmie proszę o powrót na salę. Bardzo proszę o powrót na salę, będziemy 
sprawdzać kworum. Proszę o zajęcie miejsc. Sprawdzamy kworum, proszę o przygotowanie 
sprawdzenia kworum. Stwierdzam, iŜ na Sali jest kworum, wznawiamy obrady i bardzo 
proszę, poniewaŜ zgłaszano mi chęć wprowadzenia punktów do porządku obrad, 
rozpoczynamy obrady. Bardzo proszę Pan Radny Stawowy. 
 
Radny – p. G. Stawowy 
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Szanowni Państwo! 
Proszę o wprowadzenie w trybie nagłym do porządku obrad uchwały Nr 12, to jest uchwała w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta, stosowna liczba podpisów jest zebrana, 
ja Panu Przewodniczącemu przekazuję podpisy. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Mamy wniosek o wprowadzenie do porządku obrad druku według projektu 
Nr 12, to jest wybór Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa. Czy ktoś jeszcze z Państwa 
Radnych? Pan Radny Garda bardzo proszę. 
 
Radny – p. B. Garda 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
RównieŜ mam druk z numerem 13, proszę o wprowadzenie i rozpatrzenie jako sprawy nagłej, 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Stosowna liczba podpisów 
jest zebrana. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pan Radny Duda bardzo proszę. Proszę Państwa mamy dwa wnioski o 
wprowadzenie do porządku obrad. Pierwszy to jest Grupy Radnych o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu według druku Nr 12 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej Rady 
Miasta Krakowa. Najpierw formalne zapytanie, głos za, głos przeciw w tej sprawie? Nie 
widzę. Będziemy głosowali. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad, 
przypomnę potrzebna jest bezwzględna większość ustawowego składu? 
 Kto jest przeciw prowadzeniu? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, proszę o wynik. 
 
 Za wprowadzeniem głosowało 41, 
 przeciw 0, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten druk 
do porządku obrad. 
 
 Kolejny druk to jest wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały według druku Nr 13 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Krakowa, zgłaszał Pan Radny Garda. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? 
Głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 41 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak osób wstrzymujących się, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt 
do porządku obrad. Czy mamy jeszcze jakieś punkty o wprowadzenie? Pan Radny Duda 
bardzo proszę. 
 
Radny – p. A. Duda 
Szanowny Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Państwo Prezydenci! Wysoka Rado! 
Zgodnie z paragrafem 32 Statutu Miasta Krakowa w imieniu Grupy Radnych wnoszę o 
wprowadzenie i rozpatrzenie jako sprawy nagłej projektu uchwały w sprawie wyboru na 
funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Radnego Józefa Pilcha. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Jest to druk Nr 11, wniosek Grupy Radnych w sprawie wyboru Przewodniczącego.  Głos za, 
głos przeciw wprowadzeniu tego punktu do porządku obrad? Czy uchwała Nr 11 nie została 
rozdana? Przepraszam, dzisiaj wcześnie rano została rozdana, jest w skrytkach, Państwo 
otrzymaliście ją, wymogi formalne zostały spełnione, nie było tylko zgłoszenia tak, Ŝe 
wprowadzenie tego projektu uchwały moŜemy głosować. Głos za, głos przeciw wnioskowi? 
Nie widzę. Głosujemy. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 39 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak osób wstrzymujących się, 
 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt 
do porządku obrad. Zgodnie z kolejnością zgłoszonych druków bardzo proszę pierwszy 
będziemy głosowali druk według projektu Nr 12, bardzo proszę wnioskodawcę Pana Radnego 
Stawowego o przedstawienie druku. Bardzo proszę. 
 
WYBÓR WICEPRZEWODNICZ ĄCEJ RADY MIASTA KRAKOWA. 
 
Radny – p. G. Stawowy 
Szanowni Państwo! 
Kandydatką na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta jest Pani dr Małgorzata Jantos, 
absolwentka matematyki i filozofii, pracownik naukowy Uniwersytetu Jagiellońskiego, 
przedsiębiorca, załoŜycielka i właścicielka jednej z pierwszych szkół prywatnych po 1989 
roku, odznaczona Srebrnym KrzyŜem Zasługi i tytułem Kobieta Przedsiębiorca  z roku 2002, 
równieŜ od 2002 roku Radna Miasta Krakowa, jest członkiem między innymi fundacji 
Panteon Narodowy oraz Konfederacji Pracodawców Prywatnych, bardzo proszę o głos na 
kandydaturę Pani Małgorzaty Jantos. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy kandydatka chce zabrać głos? Czy wyraŜa zgodę? Dziękuję, kandydatka 
wyraŜa zgodę. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ 
Rada odbyła czytanie projektu. Ogłaszam termin zgłaszania autopoprawek na dziś na godzinę 
15.10, ostateczny termin zgłaszania poprawek na dziś na godzinę 15.15. Zanim dojdziemy do 
tego czasu ja przypomnę jak będzie wyglądał wybór, głosowanie, on będzie dokładnie w tej 
samej formule wyglądał jak w przypadku wyboru Przewodniczącego, przyjęliśmy procedurę 
wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących na poprzedniej Sesji, dla przypomnienia 
ją przytoczę.  
 Imiona i nazwiska wszystkich kandydatów na Wiceprzewodniczącego zostaną 
umieszczone na karcie do głosowania w porządku alfabetycznym. Chodzi oczywiście o tych, 
którzy w trybie poprawki zostaną zgłoszeni do tego projektu uchwały. W przypadku 
zgłoszenia tylko jednego kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa na 
kartach do głosowania obok imienia i nazwiska z prawej strony znajdą się dwie kartki, jedna 
nad słowem – za – druga nad słowem – przeciw. Radny dokonuje wyboru  przez postawienie 
znaku X w kratce nad słowem za jeŜeli opowiada się za wyborem, lub w kratce nad słowem – 
przeciw – opowiadając się przeciw wyborowi. Głos uwaŜa się za niewaŜny jeŜeli postawiono 
znak X na kartach do głosowania jednocześnie w kratkach za i przeciw lub postawiono więcej 
niŜ jeden znak X w którejś z kratek. Głos uwaŜa się za waŜny bez dokonania wyboru jeŜeli 
nie postawiono znaku X w Ŝadnej z kratek, jest to głos wstrzymujący. W przypadku 
zgłoszenia dwóch lub większej liczby kandydatów na Wiceprzewodniczącego Miasta na 
kartach do głosowania obok imion i nazwisk kandydatów z prawej strony znajdować się 
będzie jedna kratka nad słowem za. Radny dokonuje wyboru przez postawienie znaku X w 
kratce nad słowem za obok nazwiska kandydata, za którym wyborem się opowiada. Głos 
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uwaŜa się za niewaŜny jeŜeli na kartach do głosowania jednocześnie postawiono więcej niŜ 
jeden znak X. Głos uwaŜa się za waŜny bez dokonania wyboru jeŜeli nie postawiono znaku X 
w Ŝadnej z kratek, to jest głos wstrzymujący. Głosowanie odbywa się poprzez postawienie 
znaku X przy nazwisku tylko jednego kandydata. Głosowanie odbywa się w ten sposób, iŜ 
Komisja Skrutacyjna  wyczytuje w kolejności alfabetycznej Radnych, którzy podchodzą do 
urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucają opieczętowane karty do głosowania do 
urny. Za wybranego uwaŜa się kandydata, który uzyskał za wyborem, to jest znak X w kartce 
nad słowem  za, ilość głosów stanowiącą wymaganą większość to jest bezwzględną 
większość głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady to jest więcej 
głos za niŜ przeciw i wstrzymujących się jak równieŜ oddanych na innych kandydatów w 
przypadku kilku kandydatów razem wziętych. Inaczej ujmując w przypadku jednego 
kandydata większość bezwzględna oznacza więcej głosów za niŜ przeciw i wstrzymujących 
się, w przypadku dwóch lub więcej kandydatów za wybranego naleŜy uznać kandydata, który 
otrzyma więcej głosów za  niŜ pozostałych głosów to jest oddanych na innych kandydatów 
oraz głosów wstrzymujących się. Czy w sprawie procedury Państwo macie jakieś pytania, 
myśmy ją uchwalili, ale na wszelki wypadek, poniewaŜ trochę w innym jakby kontekście to 
mamy więc wolałem, byłem w obowiązku to przypomnieć. Rozumiem, Ŝe tutaj w tej sprawie 
nie ma Ŝadnych zastrzeŜeń. Proszę Pastwa zgodnie z ustaleniami mamy jeszcze 15 minut 
czasu na termin zgłoszenia poprawek i autopoprawek, przy następnych uchwałach będę to 
robił o wiele szybciej więc tu nie będzie takich luk, ale niestety jestem zmuszony prosić 
Państwa o 15-minutową przerwę do godziny 15.15. 
 
PRZERWA DO GODZINY 15.15. 
 
Radny – p. G. Stawowy 
Zapraszam Państwa Radnych z Platformy Obywatelskiej na posiedzenie Klubu do pokoju 303 
i jednocześnie proszę Pana Przewodniczącego o półgodzinną przerwę do 15.30 czyli plus 15 
minut, zapraszam Państwa. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Szanowni Państwo bardzo proszę o zajęcie miejsc, sprawdzamy kworum. 
 
Radny – p. J. Pilch 
Panie Przewodniczący bardzo prosimy o 5 minut przerwy ze względu na to, Ŝe koleŜanki i 
koledzy wyszli na zewnątrz, pięć minut Ŝeby doszli. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Do godziny 15.40 jest przerwa na wniosek Klubu PiS. 
 
PRZERWA DO GODZINY 15.40. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Panie i Panowie bardzo proszę o powrót na salę. Proszę Państwa zgodnie z ustaleniami 
wznawiam obrady, jesteśmy w trakcie przygotowania głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa, proponuję przystąpić do powołania Komisji 
Skrutacyjnej, która przeprowadzi wybór Wiceprzewodniczącej Rady. Przypominam, osoby 
kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej, proszę, aby Komisja liczyła 
3-ch członków. Czy są jakieś sprzeciwy? Nie widzę. Bardzo proszę Kluby o zgłaszanie 
przedstawicieli. W imieniu Klubu Platformy bardzo proszę, w imieniu Klubu PiS. 
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Radny – p. G. Stawowy 
Panie Przewodniczący zgłaszam kandydaturę Pani Katarzyny Pabian. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Pani Katarzyna Pabian. Bardzo proszę w imieniu PiS Pan Radny Duda. 
 
Radny – p. A. Duda 
Panie Przewodniczący zgłaszam kandydaturę Pani Barbary Nowak. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Pani Barbara Nowak. 
 
Radny – p. B. Garda 
Panie Przewodniczący Pan Adam Migdał jest reprezentantem naszego Klubu. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Pan Adam Migdał. Proszę Państwa zgłoszone zostały trzy osoby, proponuję przegłosowanie 
składu Komisji Skrutacyjnej an bloc, proszę o przygotowanie się do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego składu Komisji Skrutacyjnej? 
 Kto przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Mamy problem z urządzeniem, proszę o sprawdzenie. 
Proszę o wynik. 
 
 40 osób za, 
 brak przeciwnych,  
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, Ŝe Rada powołała Komisję Skrutacyjną. Proszę 
Komisję o przystąpienie do prac, powołanie Przewodniczącego, ogłaszam minutową przerwę 
techniczną bo karty są przygotowane tylko jest kwestia Komisji.  
Proszę Państwa procedura w zakresie głosowania została Państwu jeszcze raz przedstawiona, 
rozumiem, Ŝe nie budzi Ŝadnych wątpliwości, kto w imieniu Komisji rozpocznie? Głosujemy 
druk pierwszy, druk Nr 12. Komisja gotowa, bardzo proszę Przewodniczący. 
 
Radny – p. A. Migdał 
Szanowni Państwo Radni będziemy wyczytywać kolejno, proszę podchodzić, odbierać, 
będzie przybita pieczątka i wydana karta do głosowania. 
 
Pani Radna Bassara Magdalena 
Pan Radny den Bult Patrick 
Pan Radny Chwajoł Janusz 
Pan Radny Duda Andrzej 
Pan Radny Durek Krzysztof 
Pan Radny Fedorowicz Jerzy 
Pani Fijałkowska GraŜyna 
Pan Radny Friediger Jerzy 
Pan Radny Garda Bartłomiej 
Pan Radny Gilarski Mirosław 
Pan Radny Hawranek Andrzej 
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Pan Radny Hohenauer Marek 
Pani Radna Jantos Małgorzata 
Pan Radny Jaśkowiec  Dominik 
Pan Radny Kosior Bolesław 
Pan Radny Kośmider Bogusław 
Pan Radny Kapuściński Ryszard 
Pani Radna Maliszewska Teodozja 
Migdał Adam 
Pani Radna Nowak Barbara 
Pani Radna Pabian Katarzyna 
Pan Radny Pajdo Robert 
Pani Radna Patena Marta 
Pan Radny Pietrus Włodzimierz 
Pan Radny Pietrzyk Sławomir 
Pan Radny Pilch Józef 
Pan Radny Porębski Edward 
Pani Radna Prokop – Staszecka Anna 
Pan Radny Rachwał Stanisław 
Pan Radny Sonik Jerzy 
Pan Radny Stawowy Grzegorz 
Pan Radny Szymański Marcin 
Pan Radny Ścigalski Paweł 
Pani Radna Tatara Agata 
Pan Radny Trzmiel Tadeusz 
Pan Radny Urynowicz Tomasz 
Pan Radny Węgrzyn Paweł 
Pani Radna Wojciechowska AndŜelika 
Pan Radny Wojtowicz Wojciech 
Pan Radny Woźniakiewicz Jerzy 
Pan Radny Stanisław Zięba. Czy wszyscy Państwo otrzymali karty do głosowania? 
Pan Radny Ptaszkiewicz Sławomir.  
Pan Przewodniczący wytłumaczył zasady głosowania, za i przeciw – dwie kratki do wyboru. 
Urna jest pusta, przystępujemy do głosowania. 
 
Pani Radna Bassara Magdalena 
Pan Radny den Bult Patrick 
Pan Radny Chwajoł Janusz 
Pan Radny Duda Andrzej 
Pan Radny Durek Krzysztof 
Pan Radny Fedorowicz Jerzy 
Pani Radna Fijałkowska GraŜyna 
Pan Radny Friediger Jerzy 
Pan Radny Garda Bartłomiej 
Pan Radny Gilarski Mirosław 
Pan Radny Hawranek Andrzej 
Pan Radny Hohenauer Marek 
Pani Radna Jantos Małgorzata 
Pan Radny Jaśkowiec  Dominik 
Pan Radny Kapuściński Ryszard 
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Pan Radny Kosior Bolesław 
Pan Radny Kośmider Bogusław 
Pani Radna Maliszewska Teodozja 
Migdał Adam 
Pani Radna Nowak Barbara 
Pani Radna Pabian Katarzyna 
Pan Radny Pajdo Robert 
Pani Radna Patena Marta 
Pan Radny Pietrus Włodzimierz 
Pan Radny Pietrzyk Sławomir 
Pan Radny Pilch Józef 
Pan Radny Porębski Edward 
Pani Radna Prokop – Staszecka Anna 
Pan Radny Ptaszkiewicz Sławomir 
Pan Radny Rachwał Stanisław 
Pan Radny Sonik Jerzy 
Pan Radny Stawowy Grzegorz 
Pan Radny Szymański Marcin 
Pan Radny Ścigalski Paweł 
Pani Radna Tatara Agata – nieobecna 
Pan Radny Trzmiel Tadeusz 
Pan Urynowicz Tomasz 
Pan Radny Węgrzyn Paweł 
Pani Radna Wojciechowska AndŜelika 
Pan Radny Wojtowicz Wojciech 
Pan Radny Woźniakiewicz Jerzy 
Pan Radny Zięba Stanisław. Dwie osoby nieobecne. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Wszyscy Państwo oddali głos? Nie widzę sprzeciwu, bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o 
przeliczenie głosów. 
 
Radny – p. A. Migdał 
Panie Przewodniczący! Państwo Radni! 
Kart wydano do głosowania 41. Głosów oddano waŜnych 41. Radni zagłosowali: 
Za 36 głosów, przeciw 5 głosów, wstrzymujących się 0 czyli Pani Radna Małgorzata Jantos 
została wybrana na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Krakowa. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Proszę Państwa gwoli formalności stwierdzam, iŜ Rada Miasta Krakowa wybrała na 
Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Panią Małgorzatę Jantos. Serdecznie gratuluję, mam 
nadzieję, Ŝe współpraca będzie szła jak najlepiej. 
 
Radna – p. M. Jantos 
Szanowni Państwo! 
Bardzo serdecznie chciałam podziękować wszystkim Państwu za zaufanie, mam nadzieję, Ŝe 
będę mogła spełniać to z poczuciem obowiązku, bardzo dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękujemy bardzo. Proszę Państwa wybraliśmy pierwszą Wiceprzewodniczącą Rady Miasta.  
Szanowni Państwo wprowadziliśmy do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa według druku Nr 13 z propozycją, aby na  
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa wybrano Pana Radnego Sławomira Pietrzyka.  
Bardzo proszę, jest to druk Nr 13 i w imieniu wnioskodawców proszę o przedstawienie. 
 
WYBÓR WICEPRZEWODNICZ ĄCEGO RADY MIASTA KRAKOWA. 
 
Radny – p. B. Garda 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 
Miło mi zaprezentować druk w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Krakowa. W paragrafie 1. Na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa wybiera się 
Radnego Sławomira Pietrzyka. Kandydatura ta wynika z uzgodnień międzyklubowych w 
Radzie Miasta Krakowa. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Czy kandydat wyraŜa zgodę na kandydowanie. Czy kandydat chce zabrać głos? Czy ktoś z 
Państwa chce zabrać głos? Nie widzę, dziękuję. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła czytanie 
projektu, ogłaszam godzinę 16.05 jako termin autopoprawek, 16.07 jako termin poprawek. 
Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie się potem do pracy, mamy 5 minut 
przerwy. 
 
PRZERWA 5 MINUT. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Bardzo proszę Państwa o zajmowanie miejsc, wznawiam Sesję, stwierdzam, iŜ w ustalonym 
terminie nie wpłynęły Ŝadne poprawki ani autopoprawki, będziemy druk głosować w wersji 
pierwotnej. Proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. Bardzo proszę 
Państwa Radnych o powrót na salę. 
 
Radny – p. A. Migdał 
Proszę Państwa przystępujemy do wydawania kart do głosowania. 
 
Pani Radna Bassara Magdalena 
Pan Radny den Bult Patrick 
Pan Radny Chwajoł Janusz 
Pan Radny Duda Andrzej 
Pan Radny Durek Krzysztof 
Pan Radny Fedorowicz Jerzy 
Pani Radna Fijałkowska GraŜyna 
Pan Radny Friediger Jerzy 
Pan Radny Garda Bartłomiej 
Pan Radny Gilarski Mirosław 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Pan Radny Gilarski nieobecny, oddelegowany. 
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Radny – p. A. Migdał 
Pan Radny Hawranek Andrzej 
Pan Radny Hohenauer Marek 
Pani Radna Jantos Małgorzata 
Pan Radny Jaśkowiec  Dominik - nieobecny 
Pan Radny Kapuściński Ryszard 
Pan Radny Kosior Bolesław 
Pan Radny Kośmider Bogusław 
Pani Radna Maliszewska Teodozja 
Migdał Adam 
Pani Radna Nowak Barbara 
Pani Radna Pabian Katarzyna 
Pan Radny Pajdo Robert 
Pani Radna Patena Marta 
Pan Radny Pietrus Włodzimierz 
Pan Radny Pietrzyk Sławomir 
Pan Radny Pilch Józef 
Pan Radny Porębski Edward 
Pani Radna Prokop – Staszecka Anna 
Pan Radny Ptaszkiewicz Sławomir 
Pan Radny Rachwał Stanisław 
Pan Radny Sonik Jerzy 
Pan Radny Stawowy Grzegorz 
Pan Radny Szymański Marcin 
Pan Radny Ścigalski Paweł 
Pani Radna Tatara Agata - nieobecna 
Pan Radny Trzmiel Tadeusz 
Pan Radny Urynowicz Tomasz 
Pan Radny Węgrzyn Paweł 
Pani Radna Wojciechowska AndŜelika 
Pan Radny Wojtowicz Wojciech 
Pan Radny Woźniakiewicz Jerzy 
Pan Radny Zięba Stanisław. 
 
Myślę, Ŝe Państwo podjęliście decyzję, w związku z powyŜszym przystępujemy do 
głosowania. Proszę zaprezentować urnę. Przystępujemy do głosowania. 
 
Pani Radna Bassara Magdalena 
Pan Radny den Bult Patrick 
Pan Radny Chwajoł Janusz 
Pan Radny Duda Andrzej 
Pan Radny Durek Krzysztof 
Pan Radny Fedorowicz Jerzy 
Pani Radna Fijałkowska GraŜyna 
Pan Radny Friediger Jerzy 
Pan Radny Garda Bartłomiej 
Pan Radny Gilarski Mirosław 
Pan Radny Hawranek Andrzej 
Pan Radny Hohenauer Marek 
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Pani Radna Jantos Małgorzata 
Pan Radny Jaśkowiec  Dominik nie był obecny 
Pan Radny Kapuściński Ryszard 
Pan Radny Kosior Bolesław 
Pan Radny Kośmider Bogusław 
Pani Radna Maliszewska Teodozja 
Migdał Adam 
Pani Radna Nowak Barbara 
Pani Radna Pabian Katarzyna 
Pan Radny Pajdo Robert 
Pani Radna Patena Marta 
Pan Radny Pietrus Włodzimierz 
Pan Radny Pietrzyk Sławomir 
Pan Radny Pilch Józef 
Pan Radny Porębski Edward 
Pani Radna Prokop – Staszecka Anna 
Pan Radny Ptaszkiewicz Sławomir 
Pan Radny Rachwał Stanisław 
Pan Radny Sonik Jerzy 
Pan Radny Stawowy Grzegorz 
Pan Radny Szymański Marcin 
Pan Radny Ścigalski Paweł 
Pani Radna Tatara Agata - nieobecna 
Pan Radny Trzmiel Tadeusz 
Pan Radny Urynowicz Tomasz 
Pan Radny Węgrzyn Paweł 
Pani Radna Wojciechowska AndŜelika 
Pan Radny Wojtowicz Wojciech 
Pan Radny Woźniakiewicz Jerzy 
Pan Radny Zięba Stanisław. 
Czy ktoś z Państwa jeszcze nie oddał głosu? Wszyscy oddali głos, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję, proszę o przygotowanie wyników. 
 
Radny – p. A. Migdał 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 
Kart do głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa wydano 39. WaŜnych 
głosów oddano 39. I teraz tak:  
Za 31 głosów, przeciw 5 głosów, wstrzymujących się 3 głosy. Pan Sławomir Pietrzyk został 
wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Gwoli formalności stwierdzam, iŜ Rada Miasta Krakowa wybrała  na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Sławomira Pietrzyka, gratuluję. 
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Radny – p. S. Pietrzyk 
Wysoka Rado! 
Serdecznie dziękuję za okazane zaufanie, jako prawnik z podstawowego wykształcenia 
obiecuję, Ŝe będę stał na straŜy prawa i przestrzegał jego litery, jako człowiek porozumienia i 
zgody będę działał w pracach Prezydium naszej Rady w duchu koncyliacji i consensusu dla 
dobra Krakowa. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Proszę Państwa odbyliśmy drugie głosowanie, ale przed nami jest jeszcze trzecie. 
 
WYBÓR WICEPRZEWODNICZ ĄCEGO RADY MIASTA KRAKOWA. 
Projekt uchwały według druku Nr 11, referuje rozumiem Pan Radny Duda. 
 
Radny – p. A. Duda 
Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowny Panie Prezydencie! Wysoka Rado! 
Kandydat na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pan Radny Józef Pilch jest Dyrektorem w 
Chemobudowie SA w Krakowie, posiada wyŜsze wykształcenie techniczne, jest człowiekiem  
o ustabilizowanej sytuacji Ŝyciowej, ojcem rodziny, męŜem, ojcem dorosłej córki, na razie nie 
ma wnuków więc ma duŜo czasu na pracę w Radzie Miasta, jest oczywiście Radnym obecnie, 
ale był teŜ Radnym poprzedniej kadencji, co najwaŜniejsze, był przez jeden rok 
Przewodniczącym Rady Miasta Krakowa, w związku z tym posiada doświadczenie w pracy 
Prezydium Rady, obecnie jest Radnym okręgu VI Nowa Huta, tam został wybrany w tym 
okręgu. Szanowni Państwo tak jak powiedziałem, Pan Radny Józef Pilch jest człowiekiem, 
który ma duŜe doświadczenie w pracy w Radzie, ma teŜ doświadczenie w pełnieniu funkcji 
Przewodniczącego Rady Miasta w zeszłej kadencji, sądzę więc, Ŝe juŜ samo to doświadczenie 
wystarczy jako rekomendacja  jego kandydatury na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady. 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę kandydata o potwierdzenie chęci na kandydowanie. Dziękuję 
bardzo. Czy chce Pan zabrać? głos? Dziękuję. Czy ktoś chce zabrać głos? Pan Radny 
Stawowy bardzo proszę. 
 
Radny – p. G. Stawowy 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Panie Przewodniczący Józefie Pilch. 
Ja mam tylko taką prośbę, poniewaŜ od grudnia zeszłego roku do listopada tego roku ta 
współpraca się nie układała między Panem Przewodniczącym, w czasie, kiedy Pan był 
Przewodniczącym Radny Miasta, a Klubem  Radnych Platformy Obywatelskiej, mam tylko 
taką prośbę w imieniu nas wszystkich, aby Pan był Wiceprzewodniczącym Rady, całej Rady i 
mam równieŜ prośbę Ŝeby jednak odejść od takiego nawyku pewnych dowcipów o cielęciu i 
innych takich dowcipach, którymi Pan tutaj nas raczył, oczywiście poprzemy Pana dzisiaj bo 
zaproponowaliśmy i nie będziemy selekcjonować Radnych, którzy są zgłaszani przez Kluby, 
natomiast mam taką gorącą prośbę o to Ŝebyśmy rozpoczęli  nowy etap z nową kadencją, etap 
bardziej merytorycznej pracy niŜ politycznej dyskusji. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. 
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła czytanie projektu. Określam godzinę 16.24 jako termin 
autopoprawek, 16.26 jako termin zgłaszania poprawek, po tym terminie będziemy głosować. 
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Ogłaszam przerwę do godziny 16.26 czyli 7 minut. Niestety dzień dzisiejszy będzie tak 
wyglądał bo demokracja ma swoje prawa i musimy mieć formalnie czas na te poprawki, 
nawet gdyby miało ich nie być. 
 
PRZERWA 7 MINUT. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
W wyznaczonym terminie nie wpłynęły Ŝadne poprawki ani autopoprawki, głosujemy druk w 
wersji pierwotnej. Bardzo proszę o przygotowanie głosowania i przeprowadzenie go. 
 
Radny – p. A. Migdał 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni!  
Procedura jest taka sama. 
Pani Radna Bassara Magdalena 
Pan Radny den Bult Patrick 
Pan Radny Chwajoł Janusz 
Pan Radny Duda Andrzej 
Pan Radny Durek Krzysztof 
Pan Radny Fedorowicz Jerzy 
Pani Radna Fijałkowska GraŜyna 
Pan Radny Friediger Jerzy 
Pan Radny Garda Bartłomiej 
Pan Radny Gilarski Mirosław – nieobecny 
Pan Radny Hawranek Andrzej 
Pan Radny Hohenauer Marek 
Pani Radna Jantos Małgorzata 
Pan Radny Jaśkowiec Dominik – nieobecny 
Pan Radny Kapuściński Ryszard 
Pan Radny Kosior Bolesław 
Pan Radny Kośmider Bogusław 
Pani Radna Maliszewska Teodezja 
Migdał Adam 
Pani Radna Nowak Barbara 
Pani Radna Pabian Katarzyna 
Pan Radny Pajdo Robert 
Pani Radna Patena Marta 
Pan Radny Pietrus Włodzimierz 
Pan Radny Pietrzyk Sławomir 
Pan Radny Pilch Józef 
Pan Radny Porębski Edward 
Pani Radna Prokop – Staszecka Anna 
Pan Radny Ptaszkiewicz Sławomir 
Pan Radny Rachwał Stanisław 
Pan Radny Sonik Jerzy 
Pan Radny Stawowy Grzegorz 
Pan Radny Szymański Marcin 
Pan Radny Ścigalski Paweł 
Pani Radna Tatara Agata – nieobecna 
Pan Radny Trzmiel Tadeusz 
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Pan Radny Urynowicz Tomasz 
Pan Radny Węgrzyn Paweł 
Pani Radna Wojciechowska AndŜelika 
Pan Radny Wojtowicz Wojciech 
Pan Radny Woźniakiewicz Jerzy 
Pan Radny Zięba Stanisław. Myślę, Ŝe decyzje zostały podjęte, przystępujemy do głosowania, 
urna jest pusta. 
 
Pani Radna Bassara Magdalena 
Pan Radny den Bult Patrick 
Pan Radny Chwajoł Janusz 
Pan Radny Duda Andrzej 
Pan Radny Durek Krzysztof 
Pan Radny Fedorowicz Jerzy 
Pani Radna Fijałkowska GraŜyna 
Pan Radny Friediger Jerzy 
Pan Radny Garda Bartłomiej 
Pan Radny Gilarski Mirosław – nieobecny 
Pan Radny Hawranek Andrzej 
Pan Radny Hohenauer Marek 
Pani Radna Jantos Małgorzata 
Pan Radny Jaśkowiec Dominik – nieobecny 
Pan Radny Kapuściński Ryszard 
Pan Radny Kosior Bolesław 
Pan Radny Kośmider Bogusław 
Pani Radna Maliszewska Teodezja 
Migdał Adam 
Pani Radna Nowak Barbara 
Pani Radna Pabian Katarzyna 
Pan Radny Pajdo Robert 
Pani Radna Patena Marta 
Pan Radny Pietrus Włodzimierz 
Pan Radny Pietrzyk Sławomir 
Pan Radny Pilch Józef 
Pan Radny Porębski Edward 
Pani Radna Prokop – Staszecka Anna 
Pan Radny Ptaszkiewicz Sławomir 
Pan Radny Rachwał Stanisław 
Pan Radny Sonik Jerzy 
Pan Radny Stawowy Grzegorz 
Pan Radny Szymański Marcin 
Pan Radny Ścigalski Paweł 
Pani Radna Tatara Agata – nieobecna 
Pan Radny Trzmiel Tadeusz 
Pan Radny Urynowicz Tomasz 
Pan Radny Węgrzyn Paweł 
Pani Radna Wojciechowska AndŜelika 
Pan Radny Wojtowicz Wojciech 
Pan Radny Woźniakiewicz Jerzy 
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Pan Radny Zięba Stanisław. Czy ktoś z Państwa nie oddał głosu, wszyscy oddali. Dziękuję 
bardzo. 
 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 
Kart do głosowania wydano 39. Głosów waŜnych oddano 39. Radni głosowali: 
Za 32 głosy, przeciw 6 głosów, wstrzymujących się 1. Pan Józef Pilch został wybrany na 
funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
śeby stało się zadość stwierdzam, iŜ Rada Miasta Krakowa wybrała na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Krakowa Pana Józefa Pilcha, gratuluję. 
 
Radny – p. J. Pilch 
Szanowni Państwo! 
Po takim wystąpieniu mogę powiedzieć serdecznie dziękuję, dziękuję wam za to Ŝeście 
Państwo zagłosowali, tym dziękuję, którzy na mnie nie zagłosowali, ale oddali głos waŜny, to 
jest waŜne, myślę, Ŝe tak jak tu koleŜanki i koledzy powiedzieli jest to nowa Rada, a więc 
otwarcie jest nowe, co było, a nie jest nie pisze się w rejestr. Myślę, Ŝe będzie dobrze. 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Zamknęliśmy punkty dotyczące wyboru Wiceprzewodniczących. Osobom 
wybranym gratuluję. Dzisiaj po Sesji spotkamy się w celu ustalenia zasad funkcjonowania 
Komisji Głównej. Pan Radny Garda w sprawie formalnej. 
 
Radny – p. B. Garda 
W związku, mam taką prośbę o wprowadzenie uchwały według projektu druku Nr 8 w 
sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego, mam tu stosowną liczbę podpisów – Pana 
Prezydenta. Natomiast mam drugą uchwałę według druku Nr 10 w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu Radnego,  równieŜ mam tutaj stosowną liczbę podpisów, proszę 
Państwa o potraktowanie sprawy jako nagłej. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Proszę Państwa mamy dwa wnioski formalne o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu Grupy Radnych według druku Nr 8 w sprawie wygaśnięcia mandatu Pana 
Jacka Majchrowskiego w związku z objęciem przez niego funkcji Prezydenta, jest to druk 
pierwszy. Druk drugi, wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie projektu w sprawie 
wygaśnięcia mandatu Pana Radnego Tadeusza Trzmiela. Najpierw pierwszy punkt 
wprowadzimy, głos formalny za lub przeciw wprowadzeniu tego punktu? Nie widzę, 
głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykam głosowanie, 
proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 



II SESJA RADY MIASTA 
9 grudnia 2010 r. 

 

 22 

 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 I kolejny punkt, wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
w sprawie wygaśnięcia mandatu Pana Radnego Tadeusza Trzmiela. Czy w tej sprawie głos 
formalny za, przeciw? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykam głosowanie, 
proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. Bardzo proszę wnioskodawcę o przedstawienie pierwszego i drugiego projektu. 
 
STWIERDZENIE WYGA ŚNIĘCIA MANDATU RADNEGO. 
 
Radny – p. B. Garda 
Projekt faktycznie jest Przewodniczącego Rady Miasta, ale mam przyjemność równieŜ go 
przedstawienia. Jak Państwo wiedzą Prezydentem Miasta Krakowa, głosami mieszkańców 
Krakowa został wybrany Pan Prezydent Jacek Majchrowski. W związku z tym zgodnie z 
ordynacją następuje wygaśnięcie mandatu Radnego  na ten skutek wyborczy. W związku z 
tym proszę o zagłosowanie za uchwałą. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. 
Stwierdzam, i Ŝ Rada odbyła czytanie projektu i zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu 
określam termin wprowadzenia autopoprawek dziś na godzinę 17.48, ostateczny termin 
zgłaszania poprawek dziś na godzinę 17.50 i przechodzimy do kolejnego druku: 
 
STWIERDZENIE WYGA ŚNIĘCIA MANDATU RADNEGO. 
 
Radny – p. B. Garda 
Tym razem druk Nr 10, który w związku, Ŝe Pan Radny Tadeusz Trzmiel złoŜył pisemną 
rezygnację z mandatu Radnego uprzejmie proszę o stwierdzenie wygaśnięcia mandatu 
Radnego. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Tu jest w projekcie uchwały z dniem 9 grudnia 2006. 
 
Radny – p. B. Garda 
Chciałem tylko powiedzieć, Ŝe projekt jest Pana Przewodniczącego, proszę ewentualnie o 
autopoprawkę. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
ZłoŜę autopoprawkę. Proszę Państwa czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 
głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ odbyliśmy I czytanie, ustalam termin zgłaszania 
autopoprawek na 16.50, poprzednio 16.48 i 16.50, teraz 16.50 i 16.55. W tej sprawie musimy 
poczekać na wygaśnięcie terminów, ale moŜemy jeszcze w międzyczasie przejść do 
kolejnego druku, który obradowaliśmy przed chwilą, na początku, a mianowicie został 
złoŜony wniosek o wprowadzenie do porządku obrad, do II czytania projektu uchwały w 
sprawie zatwierdzenia zarządzenia Prezydenta Miasta w sprawie określenia zasad korzystania 
z usług przewozu komunikacją miejską w dniu 2 grudnia. W tej sprawie w ustalonym 
statutowo terminie nie wpłynęły Ŝadne poprawki ani autopoprawki, czy ktoś z Państwa 
Radnych, najpierw będziemy głosowali wprowadzenie tego punktu do porządku obrad, głos 
za, głos przeciw wnioskowi formalnemu o wprowadzenie? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykam głosowanie, 
proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad i bardzo proszę Pana Dyrektora Kamskiego o przedstawienie w tej sprawie poprawek. 
 
ZATWIERDZENIE ZARZ ĄDZENIA NR 3060/2010 PREZYDENTA MIASTA 
KRAKOWA W SPRAWIE OKRE ŚLENIA ZASAD KORZYSTANIA Z USŁUG 
PRZEWOZU KOMUNIKACJ Ą MIEJSKĄ W DNIU 2 GRUDNIA 2010 ROKU. 
 
Zastępca Dyrektora ZIKiT – p. H. Kamski 
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Do projektu uchwały według druku Nr 5 nie zgłoszono autopoprawek ani poprawek. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę. W 
związku z tym będziemy głosowali. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę 
wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 32 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 1 osoba wstrzymała się, 
 1 nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
Proszę Państwa w związku z koniecznością wypełnienia wymogów statutowych ogłaszam 
przerwę do godziny 16.55. 
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PRZERWA DO GODZINY 16.55. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę, sprawdzamy kworum. Stwierdzam, Ŝe na 
Sali jest kworum, wznawiam obrady. Proszę Państwa jesteśmy po terminie zgłaszania 
poprawek i autopoprawek, nie wpłynęły w zakresie druku Nr 8 Ŝadne poprawki ani 
autopoprawki, głosujemy druk w wersji pierwotnej, rzecz dotyczy stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu Pana Jacka Majchrowskiego w związku z wyborem na Prezydenta Miasta. Proszę o 
przygotowanie głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje?  Nie widzę, zamykam głosowanie, proszę wynik. 
 
 37 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt 
uchwały. Proszę o wydruk. 
 
 Przechodzimy do kolejnego punktu, druk Nr 10: Stwierdzenie wygaśnięcia mandatu 
Radnego, to jest Pana Radnego Tadeusza Trzmiela, tam wpłynęła autopoprawka zmieniająca 
termin z roku 2006 na rok 2010 i to była jedyna autopoprawka. Poddaję ten projekt pod 
głosowanie oczywiście z tą autopoprawką. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę. Zamykam głosowanie, 
proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 36 za, 
 1 przeciw, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła uchwałę w sprawie 
wygaśnięcia mandatu Pana Radnego Tadeusza Trzmiela.  
 Proszę Państwa zgodnie z ustaleniami Klubowymi w tej chwili ogłosimy wstępnie 
półgodzinną przerwę w celu ustalenia spraw komisyjnych, potem  odbędzie się cykl głosowań 
w sprawie Komisji, jest godzina 17.08, ogłaszam przerwę do godziny 17.40, mam nadzieję. Ŝe 
to jest ostatnia przerwa. 
 
PRZERWA DO GODZINY 17.40. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Bardzo proszę  o powrót na salę, spotkanie Przewodniczących Klubów zakończyło się, 
zapadły ustalenia, będziemy za chwilę wprowadzali do porządku obrad 16 projektów uchwał, 
potem autopoprawkami będziemy wprowadzali treść w postaci nazwisk osób przynaleŜnych 
do poszczególnych Komisji i potem  głosowali te uchwały. Tak, Ŝe mamy dość sporo dzisiaj 
do zrobienia, bardzo proszę Państwa Radnych o zajęcie miejsc. Czy na Sali są rozdane 
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projekty uchwał w sprawie zakresu działania Komisji i powołania nowych Komisji Rady? 
Bardzo proszę o sprawdzenie kworum. Stwierdzam, iŜ na Sali jest kworum,  wznawiam 
obrady, przystępujemy do realizacji porządku obrad. Punkt, który teraz będziemy omawiali 
będzie połączony z punktem pod tytułem powołanie Komisji. Zgodnie z programem Sesji 
miałem złoŜyć informację o propozycji zakresu działania komisji merytorycznych. Państwo 
otrzymali ten zakres merytoryczny, wcześniej on był konsultowany przez szefów klubów, 
przygotowanych jest kilkanaście projektów uchwał w sprawie powołania Komisji Rady 
Miasta i zakresów działania, są to: 
Komisja Rewizyjna, 
BudŜetowa 
Infrastruktury 
Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
Komisja Mieszkalnictwa 
Komisja Mienia i Przedsiębiorczości jako nowa Komisja 
Komisja Rozwoju i Innowacji jako nowa Komisja 
Komisja Edukacji i nie Kultury Fizycznej poniewaŜ decyzją wspólną szefów klubów 
uznaliśmy, Ŝe kultura fizyczna zostanie przeniesiona do Komisji Sportu i Turystyki jako, Ŝe 
bardziej odpowiada to działaniom tej Komisji. 
Komisja Zdrowia i Profilaktyki oraz Uzdrowiskowa 
Komisja Kultury, Promocji i Ochrony Zabytków 
Komisja Praworządności 
Komisja Rodziny i Polityki Społecznej 
Komisja Dyscyplinarna 
Komisja ds. Wykorzystania Funduszy Unii Europejskiej 
Komisja Sportu i Turystyki 
oraz Komisja ds. Reformy Ustroju Samorządowego, Współpracy i Dialogu Społecznego, jest 
to nowa Komisja. 
Proszę Państwa na spotkaniu z szefami klubów uzgodniliśmy, Ŝe dzisiaj zostaną powołane te 
komisje, natomiast szefowie klubów złoŜyli i będzie to przyjęte w postaci autopoprawki 
składy osób, które do tych komisji będą przynaleŜeć, przy czym – i Ŝeby była jasność – nie 
zastosowaliśmy przy tym czy proponujemy nie zastosować przy tym parytetu poniewaŜ w 
niektórych przypadkach ilość osób zgłaszanych przez kluby kompletnie nie odpowiadała 
parytetom, Panowie – szefowie Klubu Platformy, poniewaŜ nie odpowiadała parytetom 
uznaliśmy, Ŝe uszanujemy wolę Radnych i zgłosimy ich pierwotnie do tych Komisji, w 
których – Panie i Panowie bardzo proszę o spokój – czekamy na Pana Radnego Wojtowicza i 
Pana Radnego Węgrzyna, Panie Radny Wojtowicz bardzo ładnie Pan wygląda z tyłu, dziękuję 
– proszę Państwa to tyle informacji Przewodniczącego w sprawie zakresu działania komisji 
merytorycznych. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. 
W związku z tym poniewaŜ zostały zgłoszone wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 
uchwał w sprawie powołania komisji, tudzieŜ uchwały zostały Państwu rozdane, w związku z 
tym bardzo proszę w imieniu wnioskodawców, Grupy Radnych Pana Radnego Stawowego o 
złoŜenie wniosków w sprawie wprowadzenia do porządku obrad poszczególnych komisji. 
 
Radny – p. G. Stawowy 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Do porządku obrad są wprowadzane komisje, które istniały w zeszłej kadencji, ja ich nie będę 
jakoś szczególnie omawiał bo większość osób je zna,  to dotyczy Komisji BudŜetowej, 
Komisji Infrastruktury, których zakresy się nie zmieniają, Komisji Planowania 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska, której zakres się nie zmienia, Komisji Mieszkalnictwa, 
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która zostaje wydzielona z Komisji Rodziny i Polityki Społecznej, jej zakres działania jest 
przywrócony, Komisji Mienia i Przedsiębiorczości, to jest Komisja pomniejszona o sprawy 
rozwoju gospodarczego, reszta obszaru zostaje bez zmian w porównaniu z zeszłą kadencją. 
Druk Nr 19 to jest nowa Komisja Rozwoju i Innowacyjności, to jest Komisja, której zadaniem 
będzie praca na styku nowych technologii, innowacyjności, współpracy miasta  z uczelniami 
wyŜszymi, parkami technologicznymi, strefami ekonomicznymi jak równieŜ praca na rzecz 
pozyskania nowych inwestorów, którzy mieliby zainwestować w Krakowie. Uchwała Nr 20 
Komisja Edukacji, jej zakres kompetencji pomniejszony o kulturę fizyczną, która została 
przeniesiona, propozycja jest przeniesienia do Komisji Sportu Ŝeby połączyć te wszystkie 
elementy, o tym będę mówił za chwilę, Komisja Zdrowia i Profilaktyki oraz Uzdrowiskowa, 
zakres kompetencji bez zmian w porównaniu z zeszłą kadencją, Komisja Kultury, Promocji i 
Ochrony Zabytków – zakres kompetencji bez zmian, Komisja Praworządności – zakres 
kompetencji w porównaniu z zeszłą kadencją bez zmian, Komisja Rodziny i Polityki 
Społecznej, przywrócenie funkcjonującej do zeszłej kadencji Komisji z obszarem 
merytorycznym, który jej wtedy odpowiadał, to jest rozdzielenie Komisji Mieszkalnictwa i 
Rodziny, Komisja Dyscyplinarna – zakres kompetencji bez zmian, do tej Komisji będzie 
jeszcze autopoprawka wynikająca z uwagi prawnika, Komisja ds. Wykorzystania Funduszy 
Unii Europejskiej – zakres kompetencji bez zmian, Komisja Sportu, Turystyki i Kultury 
Fizycznej, tutaj zostaje, taka jest propozycja Ŝeby przenieść obszar kultury fizycznej do 
sportu, aŜeby połączyć sport kwalifikowany, niekwalifikowany, sport młodzieŜowy w jednej 
Komisji, Ŝeby to całościowo było na to spojrzenie, reszta zakresu kompetencyjnego zostaje z 
zeszłej kadencji i Komisja Rewizyjna czyli ustawowa Komisja w Radzie Miasta. Pod 
wszystkimi tymi wnioskami  o powołaniu komisji jest zebrana wymagana liczba 18 
podpisów. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Proszę Państwa w związku z tym mamy 16 wniosków o powołanie komisji, 
będziemy je po kolei głosować o wprowadzenie, potem będzie czas na składanie poprawek i 
autopoprawek i potem będzie finalne głosowanie. Zaczniemy najpierw wprowadzanie 
poszczególnych komisji do porządku obrad. Jest wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do 
porządku obrad druku Nr 14 w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. Głos za, głos 
przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  37 za,  
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących. Wniosek został przyjęty. 
 
 Wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad druku Nr 15, powołanie 
Komisji Infrastruktury. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
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 Głosowaliśmy:  za 38, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Wniosek w sprawie Komisji Infrastruktury wprowadzili śmy. 
 
 Wniosek w sprawie powołania Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska. Głos za, głos przeciw? Głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 37 za, 
 brak przeciwnych, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ wniosek został przyjęty. 
 
 Kolejny druk to jest druk Nr 17, Komisja Mieszkalnictwa, głos za, głos przeciw? Nie 
widzę, głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, i Ŝ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 Druk Nr 18 w sprawie powołania Komisji Mienia i Przedsiębiorczości Rady Miasta, 
głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 32 za, 
 1 przeciw, 
 4 wstrzymujące się. Stwierdzam, Ŝe Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad. 
 
 Kolejny druk Nr 19, Komisja Rozwoju i Innowacyjności, głos za, głos przeciw? 
Głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 



II SESJA RADY MIASTA 
9 grudnia 2010 r. 

 

 28 

 Głosowaliśmy: 24 za, 
 14 przeciw, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 Kolejny druk to jest druk Nr 20, Komisja Edukacji, głos za, głos przeciw? Nie widzę. 
Głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  38 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, Ŝe Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 Kolejny druk, Komisja Zdrowia, głos za, głos przeciw? Nie widzę. Głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 36 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 Kolejny druk Nr 22 dotyczy Komisji Kultury, Promocji i Ochrony Zabytków. Głos za, 
głos przeciw? Nie widzę. Głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 35 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt 
do porządku obrad. 
 
 Druk Nr 23 dotyczy powołania Komisji Praworządności, głos za, głos przeciw? Nie 
widzę. Głosujemy. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
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 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 38 za, 
 brak przeciwnych,  
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 Kolejny druk Nr 24 dotyczy powołania Komisji Rodziny i Polityki Społecznej, głos 
za, głos przeciw? Nie widzę. Proszę o głosowanie. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 Kolejny druk Nr 25 dotyczy Komisji Dyscyplinarnej, głos za, głos przeciw 
wprowadzeniu tego punktu? Głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  37 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się, 
 1 nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do 
porządku obrad. 
 
 Wniosek Grupy Radnych w sprawie druku Nr 26, to jest powołanie Komisji ds. 
wykorzystania funduszy Unii Europejskiej, głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 1 osoba wstrzymała się. Stwierdzam, Ŝe Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 Druk Nr 27 powołanie Komisji Sportu, Turystyki i Kultury Fizycznej Rady Miasta 
Krakowa. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  38 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, Ŝe Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 
 Kolejny druk, druk Nr 28 dotyczy powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Krakowa. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  38 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad. 
 
 Kolejny druk Nr 29 to jest powołanie Komisji ds. Reformy Ustroju Samorządowego, 
Współpracy i Dialogu Społecznego Rady Miasta Krakowa. Głos za, głos przeciw temu 
wnioskowi? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy:  23 osoby za, 
 14 przeciw, 
 1 wstrzymująca się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad. 
Proszę o wydruk. Teraz po kolei przejdziemy poszczególne punkty, potem ogłosimy jeden 
termin składania poprawek i autopoprawek Ŝebyśmy byli zgodni z tym co ustaliliśmy na 
posiedzeniu, jednym drukiem mogli wprowadzić składy tych komisji jako autopoprawka 
przez Grupę Radnych, która jest autorem tego projektu. Proszę Państwa pierwsza uchwała 
wprowadzona dotyczy: 
 
POWOŁANIE KOMISJI BUD śETOWEJ RADY MIASTA KRAKOWA. 
Ten projekt został przedstawiony, znany jest Państwu, czy ktoś z Państwa Radnych chce 
zadać w tej sprawie jakieś pytanie? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie 
projektu, zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu określam termin składania 
autopoprawek i poprawek dziś na godzinę 19.oo. Ostateczny termin zgłaszania poprawek na 
19.03. Przechodzimy do kolejnego druku. 
 
 
 



II SESJA RADY MIASTA 
9 grudnia 2010 r. 

 

 31 

POWOŁANIE KOMISJI INFRASTRUKTURY RADY MIASTA KRAKOW A. 
Zakres działania Komisji jest Państwu znany. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce 
zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie i zgodnie z odpowiednim 
paragrafem ustalam godzinę 19.oo na termin składania autopoprawek, 19.03 jako termin 
składania poprawek. Przechodzimy do kolejnego druku. 
 
POWOŁANIE KOMISJI PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO I OCHRO NY 
ŚRODOWISKA RADY MIASTA KRAKOWA. 
Druk został Państwu doręczony, zakres jest znany, czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych 
chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie i zgodnie z odpowiednim 
paragrafem ustalam godzinę 19.oo na termin składania autopoprawek, 19.03 jako termin 
składania poprawek. Przechodzimy do kolejnego druku. 
 
POWOŁANIE KOMISJI MIESZKALNICTWA RADY MIASTA KRAKOW A. 
Zakres Komisji jest Państwu znany. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 
głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie, ustalam termin zgłaszania 
autopoprawek na godzinę 19.oo, termin zgłaszania poprawek na godzinę 19.03. Kolejna 
sprawa. 
 
POWOŁANIE KOMISJI MIENIA I PRZEDSI ĘBIORCZO ŚCI RADY MASTA 
KRAKOWA. 
Druk Państwu został przekazany. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 
głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie, ustalam termin zgłaszania 
autopoprawek na godzinę 19.oo, termin zgłaszania poprawek na godzinę 19.03. Kolejna 
sprawa. 
 
POWOŁANIE KOMISJI ROZWOJU I INNOWACJI RADY MIASTA K RAKOWA. 
Druk Państwu został doręczony. Czy ktoś w tej sprawie chce zabrać głos? Bardzo proszę Pan 
Radny Duda. 
 
Radny – p. A. Duda 
Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Radni Klubu Prawa i Sprawiedliwości głosowali przeciwko powołaniu tej Komisji, która jest 
opisana w druku 19, przeciwko wprowadzeniu, przedstawialiśmy stanowisko naszego Klubu 
na spotkaniu szefów klubów, uwaŜamy, Ŝe nadmierne rozszerzanie ilości Komisji w Radzie 
Miasta nie słuŜy dobrze pracy Rady Miasta, z uwagi na oczywiste uwarunkowania faktyczne 
uwaŜamy, Ŝe nadmierna ilość komisji, a w efekcie powstają trzy nowe komisje przy czym 
chciałbym zwrócić uwagę, Ŝe zgodziliśmy się na podzielenie Komisji Mieszkalnictwa i 
Rodziny na dwie odrębne komisje, nie mieliśmy nic przeciwko temu jak równieŜ 
zaakceptowaliśmy pomysł przeniesienia kwestii związanych z kulturą fizyczną do Komisji 
Sportu, tutaj nie widzieliśmy Ŝadnych problemów jak równieŜ tak jak mówię, przede 
wszystkim w podziale Komisji Mieszkalnictwa, natomiast stworzenie tej komisji jako nowej 
komisji plus – co z góry zapowiem – stworzenie nowej komisji stałej, komisji dotyczącej 
ustroju podczas gdy do tej pory tymi kwestiami w poprzedniej kadencji Rady zajmowała się 
Komisja Doraźna uwaŜamy za nieuzasadnione, takie jest stanowisko naszego Klubu, 
uwaŜamy, Ŝe – oczywiście pozostaje znakiem zapytania jak będzie wyglądała praca w tych 
komisjach, ale przede wszystkim wyraŜamy obawę i to bardzo powaŜną, Ŝe praca tych 
komisji jako komisji dodatkowych moŜe w istotnym stopniu negatywnie wpłynąć na pracę w 
pozostałych komisjach, w związku z czym uwaŜamy, Ŝe moŜe lepszym rozwiązaniem było 
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nawet rozszerzenie zakresu zadań dotychczasowych komisji poprzez dodanie im 
dodatkowych tematów, którymi miałyby się zajmować, a nie tworzenie komisji nowych. 
Takie jest nasze stanowisko. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Pan Radny Pietrus. 
 
Radny – p. W. Pietrus 
Panie Przewodniczący! 
Ja mam pytanie do projektodawców jaki jest taki właściwy cel powołania tej komisji bo w 
zasadzie niewiele da, a pewnie po jakimś czasie się okaŜe, Ŝe będziemy ponownie pewnie 
łączyć tą komisję z komisją dotychczasową Komisją Mienia, będzie to podejrzewam 
przypominało Komisję ds. środków unijnych gdzie było mało tematów, mało problemów, 
Radni będą mieli tylko dodatkowe zajęcie być moŜe. Jaki jest prawdziwy cel powołania tej 
Komisji. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pan Radny Pietrzyk bardzo proszę. 
 
Radny – p. S. Pietrzyk 
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
RównieŜ chciałbym zabrać głos w tej istotnej kwestii bo wydaje mi się, Ŝe  praca Rady i jej 
działanie merytoryczne jest bardzo waŜne i bardzo istotne. Nasz Klub jest klubem, który chce 
tej merytorycznej działalności, chce, aby to było prowadzone zgodnie z regułami jakie 
wytycza działalność merytoryczna. Ja byłem członkiem Rady IV kadencji, mam w tym 
względzie doświadczenie, wiem, Ŝe były przypadki, Ŝe na wielu komisjach, których było 
właśnie podobnie jak w tej chwili się powołuje powtarzały się problemy, było tak, Ŝe ja będąc 
w jednej komisji, w drugiej wysłuchiwałem tych samych stwierdzeń referowanych przez 
przedstawicieli Pana Prezydenta i w zasadzie było to powtarzanie tych spraw na 
poszczególnych, róŜnych komisjach. Ja sądzę, Ŝe powinniśmy jednak czerpać z doświadczeń, 
Ŝe powinniśmy przy tym składzie Rady bo ilość komisji jest prawie bliska tej, która była przy 
75 Radnych, nas jest 43 Radnych, ja bardzo bym chciał, i Ŝyczę wszystkim Radnym, aby w 
pracy w Radzie czuli zadowolenie, Ŝeby tą pracę którą wykonują była pracą efektywną, nie 
chciałbym abyśmy biegali z komisji na komisję, Ŝeby to było tylko w pewnym sensie 
napuszenie albo pozorowanie działalności, na to nas nie stać, to jest coś co nie byłoby 
wskazane. Ja bardzo serdecznie Ŝyczę sobie i Państwu Radnym, aby nasza działalność była 
merytoryczna, Ŝeby była taka, aby przynosiła efekty. Dlatego my jednak w tym momencie 
jesteśmy przeciwni mnoŜeniu bytów i dodawanie sobie niepotrzebnej pracy, zobaczycie 
Państwo sami, doświadczenia wyciągniecie, ja wiem, Ŝe uśmiechy to budzi na twarzach 
młodych ludzi, którzy są pełni zapału do pracy i ja Ŝyczę efektów z tej pracy i ja bym bardzo 
chciał Ŝeby nawet to, co w tej chwili Państwo podejmujecie przyniosło efekty i tego i Państwu 
i sobie Ŝyczę. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Pan Radny Stawowy i Pan Radny Kosior, ja będę jako kolejny. 
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Radny – p. G. Stawowy 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Ja słuchałem wystąpienia mojego poprzednika to miałem wraŜenie, Ŝe ta dyskusja odbywa się 
w lipcu przyszłego roku, Ŝe znamy juŜ efekty prac, wiemy czy komisja sobie poradziła czy 
nie i juŜ mówimy, podsumowaliśmy jej pracę. Dajmy sobie szansę, Pan Ŝyczył osobom, które 
się do niej zapisały, a zgłosiło się do niej kilka osób, efektów pracy, to dajmy im szansę, 
zobaczmy czy coś z tego będzie czy nie,  to jest komisja, która otwiera nowe obszary 
współpracy między gminą, a jednostkami, które są wokół, która dość zdecydowanie – 
przynajmniej takie jest załoŜenie – powinna wyjść naprzeciw współpracy z uczelniami 
wyŜszymi,  rozmawialiśmy tutaj wcześniej, Ŝe jest to miasto akademickie, zresztą na 
spotkaniu szefów klubów Radnych była o tym mowa, Ŝe zwłaszcza są elementy edukacji, 
tutaj z tej edukacji jest wyjęty element szkolnictwa wyŜszego, szkolnictwa wyŜszego, z 
którym współpraca gminy kuleje i to bardzo powaŜnie kuleje, w ciągu ostatnich 4-ch lat w 
zasadzie nic się nie wydarzyło w tej dziedzinie i jest szansa na to, Ŝe jest Grupa Radnych, 
która się tym zajmie i która to spróbuje zaktywizować. To samo dotyczy elementów nowych 
technologii, wiemy, Ŝe uczelnie krakowskie są liderami w pozyskiwaniu środków unijnych na 
nowe technologie, na biotechnologie, na nanotechnologie i teraz one zostają w pewnym 
sensie same, zostają w swoim kręgu naukowym i teraz jest próba wydobycia tego potencjału i 
włączenia we wspólną ścieŜkę rozwoju z gminą Kraków. Chciałbym jedną rzecz powiedzieć 
bardzo wyraźnie, ta komisja jest powołana dlatego, Ŝe do Rady weszły osoby, które są w 
stanie ją zagospodarować i w odpowiedni sposób modelując jej pracę stworzyć coś 
konstruktywnego, czyli ona jest jakby powołana pod osoby, które się nie znalazły w Radzie 
Miasta, to jest komisja, która ma charakter typowo kreacyjny i jeśli jej szefostwo będzie słabe 
to ta komisja nic nie zrobi, taka jest prawda, jeŜeli natomiast będzie miało pomysł i będzie 
miało wolę działania to moŜe być ciekawy efekt. Dlatego ja bym jej nie przekreślał na 
początek, natomiast chciałbym powiedzieć jeszcze jedną rzecz, umówmy się tak, Ŝe np. po 
pół roku zobaczymy, jeŜeli komisje nie działają  to będziemy je po prostu likwidować, 
będziemy zmieniać zakres ich obowiązków i łączyć, natomiast na początek dajmy 
wystartować, pokaŜmy nowym Radnym, Ŝe jeŜeli jest wola, jeŜeli jest zapał to dajmy im 
szansę z tym zapałem iść do przodu. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Pan Radny Kosior. 
 
Radny – p. B. Kosior 
Panie Przewodniczący! Szanowni Panowie Radni! 
Mój głos wpisuje się w wystąpienie Pana Przewodniczącego Andrzeja Dudy jak równieŜ Pana 
Przewodniczącego Sławomira Pietrzyka, z którym równieŜ pracowałem swego czasu w 
Radzie Miasta Krakowa. Proszę Państwa chciałbym Ŝebyście Państwo zastanowili się nad 
jedną rzeczą związaną z naszym osobistym Ŝyciem, kaŜdy z nas pracuje zawodowo jak 
równieŜ posiada dom, rodzinę i obowiązki z tym związane. Ta ilość komisji, która w tej 
chwili jest zaproponowana, patrząc z mojego doświadczenia Radnego Miasta Krakowa jest 
rzeczywiście ilością, którą będzie trudno nam obsadzić. W tej chwili mamy problemy, a tutaj 
przedstawiciele Państwa Klubu mają ten materiał, gdzie złamaliśmy parytety tylko dlatego, Ŝe 
po prostu nie jesteśmy w stanie tego dopełnić. Idziemy tutaj, jeŜeli chodzi o Klub, z którym 
jestem związany, na współpracę w zakresie właśnie merytorycznej i myślę, Ŝe równieŜ 
profesjonalnej. Natomiast proszę Państwa myślę, Ŝe w tej chwili na pewno powinniśmy 
zmniejszyć tą ilość komisji. Przypominam sobie, a tutaj mogę się zwrócić do Radnych 
poprzedniej kadencji, gdzie przychodziło się na komisję i po godzinie zwalniało u 
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Przewodniczącego i szło się na następną komisję. Mnie się wydaje, Ŝe te zakresy,  które 
wpisujemy do Komisji moŜemy spokojnie rozdzielić na pozostałe komisje i kaŜdy z nas 
łatwiej by zagospodarował własny czas gdyby poświęcił jedno popołudnie juŜ całe, nie na 
półtora godzina tylko 4 czy 5 godzin i odbył pełne merytoryczne posiedzenie komisji 
rozpatrując dwa czy trzy zagadnienia. Proszę to rozwaŜyć, mój głos jako osoby, która ma 
pewne doświadczenie i patrzy na tą z pewną troską, mówię to szczególnie do Radnych, którzy 
są po raz pierwszy tutaj w tych ławach i myślę, Ŝe i tak po pewnym czasie skonkretyzują 
swoją obecność przechodząc do innych komisji bo tak się działo i to jest normalne. Jeszcze 
raz proszę o rozwaŜenie. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję Panu Radnemu. Następny w kolejności jest, moja osoba. Proszę Państwa ja 
pracowałem z kaŜdym z Państwa w kadencji i pracowałem w 4-ch, 5-ciu komisjach w 
poprzedniej kadencji i raczej chyba nie naleŜę do osób, które na tych komisjach nic nie robiły,  
autorem kilkunastu uchwał, które  wzbudzały działalność tych komisji i moim zdaniem ta 
Komisja Rozwoju i Innowacji jest pewnego rodzaju – moŜe nie obowiązkiem – ale tak się 
zmienia rzeczywistość, Ŝe te sprawy nauki, innowacji zaczynają być coraz waŜniejsze. 
Kraków jako jedyne miasto akademickie nie ma polityki miasta w zakresie współpracy ze 
środowiskami akademickimi, wyobraŜacie sobie to Państwo, ma Wrocław, Poznań, ma 
Warszawa, Kraków nie ma, dlaczego nie ma, zadajmy sobie pytanie, zadajmy sobie pytanie 
dlaczego środowiska naukowe mają pretensje do samorządu, Ŝe nie zajmuje się róŜnymi 
aspektami współpracy. Oczywiście my nie wykreujemy nowej działalności naukowej bo od 
tego są ci, którzy się tym zajmują, natomiast  my moŜemy pomóc łączyć róŜne idee i wartości 
pomiędzy samorządem, środowiskiem akademickim a biznesem. I taka jest intencja 
funkcjonowania tej Komisji jak i takŜe intencją jest wejście w nowe obszary, którymi 
prawdopodobnie większość z nas nie zajmowała się, a które czy to dotyczą społeczeństwa 
informacyjnego, czy innego rozwoju miast czego w dotychczas funkcjonujących komisjach 
np. działających w poprzedniej kadencji nie mieliśmy szans zrobić. Myślę, Ŝe trzeba tej 
komisji po prostu dać szansę, ja osobiście  zapisałem się do tej komisji chociaŜ tak jak 
Państwo jestem mocno obciąŜony i zawodowo i merytorycznie tutaj w Radzie, poniewaŜ 
uwaŜam, Ŝe jej znaczenie będzie rosnąć i to ona moŜe pokazać pewne nowe perspektywy dla 
naszego miasta i dlatego warto w tym uczestniczyć. To tyle z mojej strony, kolejny był Pan 
Radny chyba Garda z tego co widziałem, Pan Radny Garda rezygnuje, Pan Radny Zięba 
bardzo proszę, potem Pani Radna Jantos. Weźcie Państwo pod uwagę, Ŝe jeszcze musimy 
złoŜyć poprawki i autopoprawki i przegłosować to wszystko. 
 
Radny – p. St. Zięba 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
JeŜeli chodzi o kwestie komisji doraźnych i stałych, nie wiem czy nie lepiej stałą komisję, a 
nie tworzyć doraźne bo coś będzie bardzo potrzeba. JeŜeli chodzi o liczebność członków 
Komisji, liczebność nie jest ustalona sztywno czy to ma być 5, 7 czy moŜe 12, a tak w ogóle 
to proszę Państwa jeŜeli chcą ludzie pracować, a to wynika z tego, Ŝe są ludzie, którzy chcą 
pracować, ja od 1994 roku nie pamiętam takiej sytuacji Ŝeby komuś ograniczano pracę. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pani Radna Jantos bardzo proszę. 
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Radna – p. M. Jantos 
Szanowni Państwo ja teŜ pod tytułem post scriptum dotyczącej właśnie Komisji Rozwoju i 
Innowacji, proszę Państwa w zeszłej kadencji, wybaczcie, Ŝe będziemy się jeszcze przez jakiś 
czas posługiwali właśnie tym zjawiskiem post scriptum, w zeszłej kadencji usiłowaliśmy tutaj 
wprowadzić taki projekt pod tytułem Akademicki Kraków zrobiony na wzór Akademickiego 
Poznania. Mianowicie stwierdziliśmy rzeczywiście, Ŝe bywa to tak, Ŝe wszystkie miasta duŜe 
w Polsce, chociaŜby Wrocław, Poznań, nawet i Szczecin, w jakiś sposób dbają i pielęgnują 
swoje kontakty i zaznaczają czy teŜ podkreślają swoje znaczenie dla wyŜszych szkół. Kraków 
ma ciągle nieustające aspiracje do konkurowania na tym rynku i stanie się właśnie jednym z 
najwaŜniejszych ośrodków i myślę, Ŝe ta komisja powinna, zresztą łaskawie proszę zauwaŜyć, 
jaki jest przedmiot działania Komisji, jest to taki szczególny zwrot ku byciu czy teŜ 
konkurowaniu na rynku o palmę pierwszeństwa. Jest jeszcze jedna rzecz, chcę Państwu 
powiedzieć, Ŝe kiedyś wydarzyło się coś takiego w mieście, co wydaje się powinno być 
normalną i stałą praktyką, mianowicie trzy uczelnie krakowskie podpisywały z 
przedstawicielami z Kanady, ze szkół wyŜszych kanadyjskich bardzo waŜną umowę 
dotyczącą współpracy wszystkich szkół technicznych Krakowa i chcę Państwu powiedzieć, Ŝe 
były dość duŜe problemy Ŝeby w jakiś sposób miasto  się w to włączyło, poniewaŜ  nie było 
rytuału, zachowania metod takich jakie wydają się naturalne i oczywiste, gdybyśmy się 
jeszcze raz temu wszystkiemu przyjrzeli to ja myślę, Ŝe ta Komisja wymaga jakiejś takiej 
szczególnej troski i opieki, właśnie ta Komisja, która zwraca się ku temu środowisku, które do 
tej pory jest zaniedbane i doskonale Państwo o tym wiecie bo wielu pracowników 
naukowych, naszych kolegów zwraca się do nas właśnie z prośbą o to, Ŝe są w jakiś sposób 
marginalizowani i myślę, Ŝe ta Komisja jest taką, powinna być taką perełką tego co tu się 
będzie w mieście działo. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? Pan Garda, jednak Pan chce, bardzo proszę i 
jeszcze Pan den Bult i Pani Patena. 
 
Radny – p. B. Garda 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Nie, nie, w Ŝadnym wypadku nie jest powiedziane, Ŝe ta komisja jest niewaŜna, w Ŝadnym 
wypadku nie jest prawda bo sami zdajemy sobie z tego sprawę, Ŝe często problemy, o których 
Pani Radna Jantos powiedziała oczywiście są, w jakimś sensie naleŜy na nie zwrócić bardziej 
uwagę i tutaj nikt się z tym nie kłóci. Problem jest tylko i wyłącznie, oczywiście punkt 4 
świadczy o tym kto się będzie tym zajmował, tą komisją i jaki jest kandydat na 
Przewodniczącego – tak się domyślam  przynajmniej – ale problem jest tutaj troszeczkę inny, 
problem jest tak naprawdę tej liczby komisji, w których będziemy pracować, poniewaŜ zakres 
tych wszystkich rzeczy, które są – niektóre były realizowane w obszarze innych komisji, to 
nie jest powiedziane, Ŝe tak wcale nie było, albo mogło być, to teŜ jest istotne, nie było. Wiele 
miejsc, które tutaj są zapisane nie były realizowane w innych komisjach bo znowu powiem  
post scriptum poprzednia Rada nie była, moŜe dlatego, Ŝe moŜe Przewodniczący nie był 
najlepszy, moŜe powinien być inny i tak naprawdę całą kwestią jest tak naprawdę 
Przewodniczący, który będzie prowadził tą komisję, ale wcale nie jest powiedziane, Ŝe to 
musi być tych komisji tak duŜo bo to moŜna w obszarze danej komisji równieŜ prowadzić ten 
sam temat,  to jest problem Przewodniczącego, który jak ją poprowadzi, tu nie ma Ŝadnego 
związku z tym, Ŝe naleŜy tworzyć nowe i rozładowywać jakieś wewnętrzne konflikty 
personalne bo ktoś ma ambicje  czymś się zajmować. Nie, ja uwaŜam, Ŝe powinno tych 
komisji być mniej  po to Ŝeby faktycznie siąść porządnie i zająć się tymi problemami bo one 
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są waŜne. Więc nie ma to Ŝadnego związku z tym, Ŝe ktoś nie chce pracować, Ŝe komuś się 
coś nie chce, problem jest tylko i wyłącznie w tym Ŝeby to było naprawdę, Państwo sami 
zobaczą, ja to tak uprzedzam z doświadczenia, wiem jak będą wyglądać te komisje i te 
gonitwy na te komisje i zabieganie pomiędzy jedną, a drugą komisją i tłumaczenie się, Ŝe 
jeszcze tam trwa, tam głosowanie, to ktoś biegnie, to naprawdę nie słuŜy porządnemu 
działaniu i tak było juŜ w ostatniej Radzie Miasta gdzie było tych komisji mniej. Martwię się, 
Ŝe teraz będzie jeszcze gorzej, nie wyobraŜam sobie jak sobie z tym poradzimy i to są całe 
moje obawy, ale uwaŜam, Ŝe te zagadnienia, które tutaj są wpisane, są istotne i naleŜy je 
realizować w tej kadencji. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pan Radny den Bult bardzo proszę. 
Radny – p. P. den Bult 
Ja bardzo krótko, wychodzę z załoŜenia, Ŝe nasza praca zaleŜy w duŜej mierze od strategii 
miasta, jednym z trzech celów strategii miasta jest Kraków miastem konkurencyjnej i 
nowoczesnej gospodarki i myślę, Ŝe ta komisja się wspaniale z tym komponuje. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pani Radna Patena. 
 
Radna – p. M. Patena 
Ja mam nadzieję,. Ŝe na tej Sali nikt nie siedzi kto by odbierał komukolwiek chęć do pracy, 
chciałam Państwu powiedzieć, Ŝe w zeszłej kadencji nie mieliśmy komisji ds. studenckich, 
mówiąc kolokwialnie, a  byliśmy w stanie uchwalić uchwałę o przyznaniu stypendiów dla 
najlepszych studentów. W związku z tym jeŜeli coś się chce zrobić to moŜna zrobić nawet w 
zakresie tych komisji, które istnieją i poszerzyć moŜe działalność o niektóre punkty innych 
komisji. Nie musi się ekstra tak komisja nazywać czy ekstra być powołana i teŜ jestem 
przeciwnikiem mnoŜenia się komisji. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? Bardzo proszę. Ja się teŜ jeszcze zgłoszę. 
 
Radny – p. A. Duda 
Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Ja zgłosiłem się do głosu, natomiast de facto chciałem powtórzyć to co Pani Radna przed 
sekundą juŜ powiedziała, problem polega na tym jak te komisje przy takiej ilości będą 
pracowały. Ja uwaŜam, Ŝe naleŜało ewentualnie rozszerzyć zakres przedmiotowy juŜ 
istniejących komisji o te problemy, które w tej chwili wszyscy uwaŜamy za waŜne. Ja 
pochodzę ze środowiska akademickiego, sam pracuję na uczelni, akurat tak się składa, Ŝe 
jestem humanistą bo pracuję na Wydziale Prawa, ale obydwoje moi rodzice pracują na 
Akademii Górniczo – Hutniczej i problemy technologii, innowacji są w związku z tym 
problemami  mi bliskimi bo obracam się w domu rodzinnym w kręgu tych problemów. 
Natomiast chcę podkreślić jedno, dla chcącego nie ma nic trudnego. Więc gdybyśmy chcieli 
w komisjach istniejących nad tym pracować  to jest to moŜliwe i na pewno one by 
zrealizowały swoje zadania w tym zakresie tylko problem teraz polega na tym jak będzie 
rzeczywiście wyglądało dla Państwa Radnych faktyczne wykonywanie swoich obowiązków. 
JeŜeli będzie polegało na bieganiu z komisji do komisji i wybieganiu w połowie obrad jednej 
komisji po to Ŝeby zdąŜyć na drugą no to ja rzeczywiście jestem ciekawy jak to wszystko 
będzie wyglądało i osobiście uwaŜam, Ŝe nie jest to rozwiązanie dobre. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pan Radny Zięba drugi raz. 
 
Radny – p. St. Zięba 
Panie Przewodniczący! 
No i właśnie o to chodzi czy będziemy biegać z komisji na komisję, czy będziemy mieli na 
posiedzenia tylko poniedziałek i wtorek, czy moŜe będą teŜ inne dni tygodnia, bo to jest 
problem, cały czas sprawa się sprowadza do tego, Ŝe w poniedziałek i wtorek odbywają się 
komisje, a do południa pracujemy i to jest problem, ale przecieŜ nikt nie powiedział, Ŝe 
komisje, które bezpośrednio nie wpływają na punkty najbliŜszej sesji mogą się odbywać w 
kaŜdym innym dniu tygodnia uzgodnionym przez przewodniczących i tu jest sprawa 
dogrania, bardzo waŜna sprawa, dogrania grafiku posiedzeń Pana Przewodniczącego, jeŜeli 
go zobowiąŜemy, z przewodniczącymi komisji, oczywiście i wtenczas sobie pracuje tak jak 
Pan Bóg przykazał. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pan Radny Pilch rezygnuje, Pan Radny Rachwał. 
 
Radny – p.St. Rachwał 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 
Jestem zdumiony bo jak słyszałem dwa lata temu czy trzy lata jakby Państwo mówili, Ŝe 
właśnie trzeba zmniejszyć ilość komisji bo zawsze uwaŜałem tak, Ŝe najgorszą rzeczą jest to, 
Ŝe rozpoczyna się komisja, przychodzą zacne osoby czy urzędnicy, a Radni sobie po prostu 
albo są nieobecni, albo przychodzą, podpisują tylko swoją obecność i wychodzą z róŜnych 
przyczyn jakby tego nie kwestionując i wtedy jesteśmy po prostu śmieszni, przepraszam  za te 
słowa, jesteśmy wtedy śmieszni w stosunku do i wyborców i do osób, ja sobie np. nie 
wyobraŜam, Ŝe np. będzie zacna komisja, której nie kwestionuję jak chodzi o tematykę 
współpracy z uczelniami, przychodzą rektorzy powaŜnych uczelni, a Radnych jest dwóch, 
trzech bo po prostu ich nie ma i komisja nie moŜe być prowadzona. Ja bardzo bym prosił 
Panie Radny Stanisławie, Ŝeby Pan wszedł, bo juŜ poprzednia kadencja powodowała, Ŝe 
prawie, Ŝe była większość nieobecności na komisjach w wyniku tego, Ŝe było za duŜo 
komisji, Ŝe tematyka się powtarzała bo jeŜeli Pan Skarbnik na Komisji Mienia, na Komisji 
Planowania, na Komisji Sportu mówił te same rzeczy to juŜ siłą rzeczy nikt nie chciał tego 
słuchać, on po prostu mówił na kaŜdej komisji, oczywiście charakteryzując tematycznie daną 
komisję, ale mówił w sumie to samo. Więc sami uwaŜaliśmy, Ŝe jest to bez sensu i 
przypominam tylko, skąd ta radykalna zmiana,  wszyscy Państwo uwaŜaliście, Ŝe juŜ 
poprzednia ilość Komisji była ilością co najmniej zawyŜoną i naleŜało je zmniejszyć poprzez 
zmniejszenie tych Komisji po prostu bardziej efektywnie pracowaliśmy. I teraz oczywiście 
moŜe być 16, 20, zobaczymy po co to praktykować, ja wiem doskonale, Ŝe Ŝaden z nas nie 
będzie w stanie w pięciu, sześciu komisjach uczciwie pracować, będziemy przychodzili, 
podpisywali się, wychodzili bo na II piętrze czy na I piętrze mamy kolejną komisję. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze zabrać głos? Pani Patena drugi raz. 
 
Radna – p. M. Patena 
Tak proszę Państwa bo nie przypomnieliśmy sobie jeszcze jednej rzeczy, a mianowicie takiej, 
Ŝe Ŝeby rozpocząć komisję trzeba mieć kworum, w związku z tym naprawdę są to bardzo 
dyskomfortowe sytuacje, kiedy kilkoro Radnych siedzi i czekamy i telefonujemy, SMS, gdzie 
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jest jeszcze chociaŜ jedna, nie raz dwie osoby Ŝeby doszły i Ŝeby pozwoliły nam rozpocząć 
komisję juŜ nie mówię później o wychodzeniu itd., wiem, przez rok byłam szefową Komisji 
Edukacji i naprawdę jako Przewodnicząca miałam ogromny dyskomfort, kiedy Radni albo 
wychodzili, albo wpadali, podpisywali się, albo nie raz nie mogłam zacząć Komisji bośmy 
czekali bo nie było kworum. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Kto jeszcze chce zabrać głos? Ja się zapisałem drugi raz. Proszę Państwa z pewnym 
przeraŜeniem słucham tej dyskusji, Rada, która rozpoczyna swoją działalność, która nakreśla 
pewne kluczowe strategiczne kierunki jako główny element oceny przydatności danego 
tematu i danego obszaru i tworzenia – przepraszam Panie Radny ja nie przeszkadzałem, 
bardzo proszę o zachowanie kultury – kiedy Radni mówią, Ŝe warto coś takiego stworzyć 
głównym argumentem jest to, Ŝe nie będzie kworum i organizacyjnie sobie nie poradzimy. 
Zgadza się, tak moŜe być tylko dajmy sobie proszę Państwa szansę, dajmy sobie szansę w 
mieście uniwersyteckim, dajmy sobie szansę w mieście, które ma najwięcej studentów, dajmy 
sobie szansę w mieście, które ma mnóstwo firm innowacyjnych, które bardzo źle się czują we 
współpracy z miastem i oczekują od nas, takŜe Kolegium Rektorów, jakiejś współpracy.  Tu 
było odczytane przez Patricka jedno zadań, jedno z celów strategicznych rozwoju miasta i ja 
uwaŜam, zresztą jeszcze raz to powiem, właśnie po to się zapisałem do tej komisji choć teŜ 
nie dysponuję zbyt duŜą ilością czasu jak Państwo bo uwaŜam, Ŝe akurat ta komisja będzie 
miała dość krytyczne znaczenie dla rozwoju miasta i jeŜeli ona te zapisy, które tutaj są w 
sposób właściwy rozwinie to będziemy się szczycić, Ŝe coś takiego zrobiliśmy. I co, wtedy 
będziemy mówili, Ŝe kworum nie było itd., są pewne rzeczy, które są waŜne i trzeba je 
przejść, ale są rzeczy, które są jeszcze waŜniejsze i szczerze mówiąc uwaŜam, Ŝe musimy 
sobie dać szansę Ŝeby tego typu rzeczy działały, tym bardziej, Ŝe w innych miastach działają. 
Szanowni Państwo my jesteśmy Radnymi Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa, w 
którym jest najstarszy Uniwersytet i drugie co do wielkości miasto akademickie w Polsce, 
gdzie są potęŜne firmy innowacyjne, które oczekują od miasta pewnych działań, które miasto 
nie realizuje i tego się nie da zrobić przy okazji 15 innych tematów, uczestniczyłem rzetelnie 
w pracach 4-ch czy 5-ciu komisji w poprzedniej kadencji i wiem, Ŝe te inne komisje nie są w 
stanie tych rzeczy ponosić. Oczywiście moŜemy tą dyskusję jeszcze przedłuŜać, weźcie 
Państwo pod uwagę, Ŝe mamy jeszcze kolejne projekty, ale szczerze mówiąc Komisja 
Innowacyjności i takiego rozwoju technologicznego w takim mieście jak Kraków aŜ dziwię 
się, Ŝe dopiero tak późno powstaje. Dziękuję.  
Pan Wojciech Wojtowicz, Jerzy Sonik, Stanisław Rachwał bardzo proszę. 
 
Radny – p. W. Wojtowicz 
Panie Przewodniczący! Szanowna Rado! 
Proszę Państwa mamy naprawdę ogromną szansę teraz jako cała Rada na nowe otwarcie, jak 
wszyscy widzimy jest szansa na to Ŝeby naszą pracę rozpocząć od dobrego otwarcia dla 
mieszkańców Krakowa i te komisje, bo nie tylko Komisja Innowacyjności, ale takŜe Komisja 
Ustrojowa dają szansę na to Ŝeby zająć się nowymi tematami, a dzisiaj tutaj juŜ na tej Sali 
padły słowa Przewodniczącego Klubu Platformy Obywatelskiej, który powiedział wprost, Ŝe 
po pół roku sprawdzimy czy te komisje działają dobrze czy nie. MoŜe się okazać tak, Ŝe te 
komisje będą działały świetnie, natomiast komisje, które od lat funkcjonują w Radzie Miasta 
Krakowa dzisiaj trzeba będzie połączyć z innymi bo one będą działały źle, tak się moŜe 
wydarzyć. Nie chciałbym dzisiaj mówić, Ŝe powodem tego, Ŝe te stare komisje działają źle 
jest to, Ŝe powołamy nowe komisje bo tak nie będzie. Natomiast uwaŜam, Ŝe dzisiaj mamy 
szansę na nowe otwarcie i nowe otwarcie dla mieszkańców. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Pan Radny Sonik bardzo proszę. 
 
Radny – p. J. Sonik 
Szanowni Państwo! 
Tutaj padły stwierdzenia, Ŝe – przynajmniej wskazane w tym kierunku było wskazane – Ŝe 
Państwo przedtem chcieliście ograniczyć komisje tylko to jest mowa do paru osób, większość 
tu z Państwa nas wszystkich jesteśmy nowymi Radnymi i te głosy chyba dotyczyły tylko osób 
niewielu w sumie stosunkowo, które przedtem były, pewnie takie rzeczy zgłaszali. Jest część 
Radnych dosyć młodych, którzy pierwszy raz tutaj są na Sali, na pewno taką Komisję widzą i 
patrząc się w ogóle na przyszłość miasta nie wyobraŜam sobie Ŝeby takiej Komisji nie było. 
MoŜemy się zastanowić nad likwidacją innej Komisji bo pewnie takie – ja przynajmniej 
widzę przynajmniej jedną – które moŜna by było zlikwidować, ale taką rzecz to wiecie 
Państwo tak jakby ciągle jeszcze chodzić z telefonem z kablem, a nie uŜywać komórki i mieć 
pretensje o to, Ŝe się takie rzeczy robi. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Pan Radny Rachwał. 
 
Radny – p. St. Rachwał 
Panie Przewodniczący! 
Wszystkie szkoły, amerykańskie organizacje mówią tak, jak jest zła organizacja  to trzeba 
tworzyć nowe podmioty, nowe byty. Więc ja w tym kontekście tylko powiedziałem, Ŝe 
tworzymy nowe byty, tego dowiedziałem się, Ŝe pod konkretne osoby czyli rozumiem, Ŝe – to 
jest dla mnie sytuacja co najmniej dziwna – Ŝe pod konkretne osoby tworzymy jakieś komisje 
tak jak np. jestem przeciwny rozdziałowi Komisji Mieszkalnictwa i Komisji Rodziny bo 
Komisja Rodziny to właściwie w większości składa się ze spraw mieszkaniowych bo to są 
problemy mieszkaniowe i wydawało mi się zawsze, Ŝe te komisje powinny wspólnie działać, 
ale to jest jakby osobowo chyba jest to niemoŜliwe bo jakby przyjęto, Ŝe jakieś osoby muszą 
być, konkretnie przewodzić konkretnym komisjom. Więc to jest jakby troszkę pewna 
aberracja, bo nie tworzymy właśnie komisji w sposób merytoryczny tylko chcemy te komisje 
stworzyć – takie jest moje osobiste przeświadczenie – pod konkretne osoby. Natomiast ja 
bardzo nie rozumiem tutaj słów Pana Przewodniczącego, bo Panie Przewodniczący nikt nie 
kwestionuje zasadności współpracy, promowania, spraw uczelni itd., tego nikt nie 
kwestionuje tylko zastanawiamy się czy dobrym rozwiązaniem jest ten temat wprowadzać w 
płaszczyźnie nowej Komisji, która będzie, Ŝe tak powiem, komisją dodatkową dla rady i tu 
jakby nikt się nie odŜegnuje od pracy tylko mówimy, Ŝe te tematy są waŜne i wszyscy je 
akceptujemy i proszę nie odwracać sprawy, my uwaŜamy, Ŝe te tematy są bardzo waŜne, tylko 
jest teraz pytanie dodatkowe czy te tematy mają być wprowadzone w nowej Komisji i jest mi 
przykro, Ŝe właśnie rozpoczynamy kadencję Rady Miasta Panie Przewodniczący, bo Pan 
powinien bardziej przygotować sprawy na posiedzenie Rady, bo te tematy powinny być juŜ 
przedyskutowane między Radnymi czy w klubach, czy między Radnymi, a dzisiaj 
powinniśmy w pewnym consensusie to przedstawić, a my dzisiaj dopiero dyskutujemy o tym 
na Sesji Rady Miasta. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. No niestety nie biorę tej uwagi do siebie, poniewaŜ  dzisiaj jest dopiero drugie 
posiedzenie Rady Miasta, w międzyczasie odbywały się spotkania szefów klubów, na których 
te rzeczy były dyskutowane, w związku z tym jeŜeli ktoś o czymś nie wiedział to juŜ jest 
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problem jego środowiska i tyle. Proszę Państwa czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? Nie widzę. 
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Ustalam termin składania poprawek dziś na godzinę 
19.20, autopoprawek 19.20, ostateczny termin zgłaszania poprawek 19.22. Przechodzimy do 
kolejnego druku: 
 
POWOŁANIE KOMISJI EDUKACJI RADY MIASTA KRAKOWA. 
Druk Nr 20. W tej sprawie mamy złoŜony wniosek, mamy zgłoszony zakres, czy ktoś z 
Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, Ŝe Rada odbyła I czytanie. 
Ustalam termin zgłaszania autopoprawek dziś na godzinę 19.20, ostateczny termin zgłaszania 
poprawek dziś, godzina 19.22. Przechodzimy do kolejnego druku: 
 
POWOŁANIE KOMISJI ZDROWIA I PROFILAKTYKI ORAZ UZDRO WISKOWEJ 
RADY MIASTA KRAKOWA. 
Druk Nr 21. W tej sprawie macie Państwo druk, zakres działania Komisji, czy w tej sprawie 
ktoś chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Ustalam termin 
wprowadzenia autopoprawek dziś na godzinę 19.20, ostateczny termin zgłaszania poprawek 
dziś, godzina 19.22. Kolejny druk: 
 
POWOŁANIE KOMISJI KULTURY, PROMOCJI I OCHRONY ZABYTKÓW  RADY 
MIASTA KRAKOWA. 
Druk Nr 22. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. 
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Ustalam termin składania autopoprawek dziś na 
godzinę 19.25, ostateczny termin składania poprawek 19.30. Kolejny druk: 
 
POWOŁANIE KOMISJI PRAWORZ ĄDNOŚCI RADY MIASTA KRAKOWA. 
Czy ktoś z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada 
odbyła I czytanie. Ustalam termin składania autopoprawek dziś na godzinę 19.25, ostateczny 
termin składania poprawek 19.30. Kolejny druk: 
 
POWOŁANIE KOMISJI RODZINY I POLITYKI SPOŁECZNEJ RAD Y MIASTA 
KRAKOWA. 
Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada 
odbyła I czytanie. Ustalam termin składania autopoprawek dziś na godzinę 19.30, ostateczny 
termin składania poprawek 19.35. Kolejny druk, druk Nr 25. 
 
POWOŁANIE KOMISJI DYSCYPLINARNEJ RADY MIASTA KRAKOW A. 
Jest to projekt Grupy Radnych, dzisiaj mamy I czytanie. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa 
Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Ustalam 
termin składania autopoprawek na 19.30, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19.32. 
Przechodzimy do kolejnego druku, druk Nr 26: 
 
POWOŁANIE KOMISJI DS. WYKORZYSTANIA FUNDUSZY UNII 
EUROPEJSKIEJ RADY MIASTA KRAKOWA. 
Projekt Grupy Radnych. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie 
widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie projektu. Ustalam termin składania 
autopoprawek na godzinę 19.30, ostateczny termin składania poprawek 19.35. Proszę 
Państwa kolejny druk Nr 27: 
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POWOŁANIE KOMISJI SPORTU, TURYSTYKI I KULTURY FIZYC ZNEJ RADY 
MIASTA KRAKOWA. 
Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada 
odbyła I czytanie. Ustalam termin wprowadzenia autopoprawek na 19.30, ostateczny termin 
poprawek 19.35. Kolejny druk: 
 
POWOŁANIE KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIASTA KRAKOWA. 
Druk Nr 28. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. 
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Ustalam termin składania autopoprawek na 19.30, 
ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19.35. Kolejny druk: 
 
POWOŁANIE KOMISJI DS. REFORMY USTROJU SAMORZ ĄDOWEGO, 
WSPÓŁPRACY I DIALOGU SPOŁECZNEGO RADY MIASTA KRAKOW A. 
Jest to druk Nr 29. W tej sprawie przedstawiono całą dokumentację, czy ktoś chce zabrać 
głos? Pan Radny Duda bardzo proszę. 
 
Radny – p. A. Duda 
Proszę Państwa! Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
W związku z propozycją zawartą w druku 29 ja chciałem podtrzymać tylko stanowisko 
Klubu, które przedstawiałem juŜ wcześniej, uwaŜamy, Ŝe gro spraw, które są zawarte w tej 
propozycji mogą zostać załatwione w komisji doraźnej, nie sądzę, Ŝebyśmy przez całą 
kadencję zmieniali ustrój zarówno jeŜeli chodzi o Statut Miasta Krakowa, a takŜe jednostek 
pomocniczych, natomiast kwestie współpracy z organizacjami pozarządowymi i dialogu 
społecznego mogą być realizowane w innych komisjach. Naszym zdaniem ta Komisja jako 
Komisja stała jest po prostu niepotrzebna. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy ktoś z Państwa jeszcze chce zabrać głos? Pan Radny Zięba bardzo proszę. 
 
Radny – p. St. Zięba 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Panie Ministrze! 
Było doklejone to zadanie do Komisji Mienia jeŜeli chodzi o dialog społeczny, pasowała jak 
„pięść do nosa”, a więc proszę Państwa więc to jest obligatoryjne i obowiązkowe Ŝeby taka 
Komisja powstała. Czy ona gdzieś powinna być dołączona, oczywiście Pan Przewodniczący 
Janusz jak mógł tak to robił, a mógł dobrze, a więc jest co robić. Więc jeszcze raz się 
powtórzę, dajmy ludziom popracować, nie zabierajmy im chęci do pracy. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy w tej sprawie ktoś jeszcze chce zabrać głos? Pan Radny Pietrus. 
 
Radny – p. W. Pietrus 
Panie Przewodniczący ja oczywiście patrząc na tytuł tej Komisji jeŜeli chodzi o dialog 
społeczny był w ramach Komisji Mienia, ale chcę przypomnieć, Ŝe to było w zasadzie jedno 
posiedzenie w części poświęcone temu tematowi bo chodziło o katalog inwestycji miejskich, 
które są uciąŜliwe i w zasadzie ten temat się zakończył w ramach poprzedniej kadencji. 
W związku z tym nie podejrzewam, Ŝeby było jakieś wielkie obciąŜenie w działalności w tym 
zakresie, jeŜeli chodzi o pozostałe, tutaj przedmówcy mówili o Komisji Statutowej, Statut 
Miasta praktycznie juŜ był gotowy, wymaga pewnie tylko kosmetyki i to teŜ jest temat 
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praktycznie na pół roku czy rok maksymalnie w związku z tym zastanawiam się czym się 
naprawdę ta Komisja zajmie, jakim tematem się Komisja na powaŜnie zajmie. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Zamykam 
dyskusję. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Ustalam termin wprowadzenia 
autopoprawek dziś na godzinę 19.30, ostateczny termin składania poprawek dziś na godzinę 
19.35. Proszę Państwa to by było na tyle jeśli chodzi o odbycie pierwszych czytań, teraz 
przejdziemy do drugich czytań, poniewaŜ zostały złoŜone wnioski o odstąpienie, ale tutaj z 
tego co wiem – co jest z poprawkami? Poprawki miały być rozesłane Państwu, ale niestety 
jest ich bardzo duŜa ilość w związku z tym musimy chwilę poczekać, ogłaszam 10 minut 
przerwy. 
 
PRZERWA 10 MINUT. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Proszę Państwa ze względu na konieczność skserowania duŜej ilości poprawek i 
autopoprawek jeszcze przedłuŜamy przerwę o 10 minut. 
 
PRZERWA 10 MINUT. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Proszę Państwa ze względu na błąd popełniony przy dwóch poprawkach, który niestety to 
błąd nie moŜemy poprawić Ŝadną autopoprawką, a sprawdzali to przedstawiciele 3-ch 
róŜnych klubów, rzecz dotyczy tego, Ŝe do dwóch róŜnych Komisji tak naprawdę 
wprowadzamy te same osoby, po prostu nastąpił taki błąd, musimy zmienić dwie uchwały, 
musimy wycofać dwie uchwały, musimy wprowadzić je ponownie i ponownie zrobić 
poprawki. Niestety nie ma innego wyjścia, wszyscy to sprawdzali, ale tego błędu nie uniknęli, 
Praworządności i Zdrowia. Proszę Państwa proszę o powrót  na salę, o godzinie 20.oo 
wznawiamy obrady.  Bardzo proszę o powrót na salę. Bardzo proszę o sprawdzenie kworum. 
Czy Kluby są gotowe, Klub Platformy? Klub PiS-u gotów? Gotów. Klub Radnych 
NiezaleŜnych gotów. Proszę Państwa wznawiam obrady. Krótka informacja co się stało. OtóŜ 
Szanowni Państwo przygotowując poprawki, które zostały uzgodnione w klubach Radnych w 
zakresie składu przygotowaliśmy te poprawki dla poszczególnych uchwał. I okazało się, Ŝe 
dla dwóch uchwał, dla Komisji Kultury i dla Komisji Zdrowia pomylono tekst, natomiast 
osoby, które to sprawdzały nie zwróciły na to uwagi. To poszło jako poprawka. W związku z 
tym po pierwsze zostały złoŜone wnioski, a nie moŜemy tych poprawek zmienić ze względu 
na ustalone terminy, w związku z tym złoŜony został wniosek o wycofanie projektu uchwały 
w sprawie powołania Komisji Kultury i wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
Komisji Zdrowia czyli druk Nr 21 i 22 juŜ są niebyłe. W związku z tym za chwilę będziemy 
wprowadzali nowe druki dotyczące Komisji Zdrowia i Komisji Kultury juŜ  z nowymi 
składami, które są weryfikowane przez inne osoby z Państwa klubów po to Ŝeby nie było 
błędów bo tam były dość zasadnicze błędy. W pozostałych przypadkach wszystko się zgadza 
i będziemy teraz to głosowali, niestety poprawkami ze względu na teŜ czasowe błędy, 
będziemy je musieli przegłosować te poprawki. Wznawiamy obrady, mamy pierwszy punkt 
dotyczący powołania Komisji BudŜetowej. W tej sprawie mamy wniosek o odstąpienie od II 
czytania. Czy ktoś w tej sprawie z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Głosujemy 
wniosek o odstąpienie od II czytania projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 
BudŜetowej. Proszę o przygotowanie głosowania. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 37 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, Ŝe Rada odstąpiła od II czytania. 
 
 W tej sprawie została złoŜona poprawka w imieniu Grupy Radnych, poprawka, skład 
Komisji BudŜetowej. Czy w sprawie poprawki ktoś z Państwa Radnych ma uwagi? Nie 
widzę, głosujemy najpierw poprawkę. 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła poprawkę. Głosujemy projekt 
razem z poprawką. Proszę o przygotowanie głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, proszę wynik. 
 
 35 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
  
 Kolejny druk to jest druk Nr 15, dotyczy powołania Komisji Infrastruktury. Jest 
wniosek o odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania? 
 Kto jest przeciw?  
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 32 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania. W tej sprawie 
mamy poprawkę ze składem Komisji. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi co do 
tego? Nie widzę, głosujemy poprawkę, proszę o przygotowanie głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za tą poprawką? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
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 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, Ŝe Rada przyjęła poprawkę. Głosujemy projekt 
uchwały razem z poprawką. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 30 za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Kolejny dotyczy Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. Mamy w 
tej sprawie wniosek o odstąpienie od II czytania. Z głosem za, z głosem przeciw temu 
wnioskowi? Głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za? 
 Kto przeciw? 
 Kto się wstrzymał?  
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy głosowanie, proszę wynik. 
 
 36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada odstąpiła od II czytania. W tej sprawie mamy 
poprawkę dotyczącą Komisji Planowania, czy w sprawie poprawki ktoś z Państwa Radnych 
ma jakieś uwagi? Nie widzę. Głosujemy poprawkę. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za poprawką? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy 
projekt razem z przyjętą poprawką. 
 
 Kto jest za przyjęciem tego projektu? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
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 Kolejny druk dotyczy powołania Komisji Mieszkalnictwa Rady Miasta Krakowa.  
W tej sprawie mamy złoŜoną poprawkę, proszę o przygotowanie głosowania. Najpierw 
odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto jest za odstąpieniem od II czytania? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 31 za, 
 1 przeciw, 
 brak wstrzymujących,  
 brak nie biorących udziału. Stwierdzam, Ŝe Rada odstąpiła od II czytania. Głosujemy 
w takim  układzie zgłoszoną poprawkę w sprawie składu. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? Proszę o wynik. 
 
 32 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy 
projekt uchwały razem z poprawką. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały wraz z poprawką? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 27 osób za, 
 brak przeciwnych,  
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Kolejny druk dotyczy powołania Komisji Mienia i Przedsiębiorczości. W tej sprawie 
mamy złoŜony wniosek o odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw? Nie widzę. 
Głosujemy odstąpienie od II czytania. 
 
 Kto z Państwa jest za odstąpieniem? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących, 
 1 nie brała udziału. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania. Mamy w tej sprawie 
poprawkę w sprawie składu. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa chce zabrać głos? Nie widzę. 
Głosujemy poprawkę. 
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 Kto jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy 
projekt uchwały razem z poprawką. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 31 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Kolejny projekt uchwały dotyczy powołania Komisji Rozwoju i Innowacji. W tej 
sprawie został złoŜony wniosek o odstąpienie od II czytania. Proszę o przygotowanie się do 
głosowania. Głos za, głos przeciw? Nie widzę. Głosujemy odstąpienie od II czytania. 
 
 Kto jest za? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, proszę o wynik. 
 
 24 osoby za, 
 11 przeciw, 
 2 osoby wstrzymały się. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania tego projektu 
uchwały. W tej sprawie mamy poprawkę dotyczącą składu. Czy w tej sprawie ktoś chce 
zabrać głos? Nie widzę. Głosujemy poprawkę. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki dotyczącej składu Komisji? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 23 osoby za, 
 11 przeciw, 
 2 osoby się wstrzymały. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy 
uchwałę razem z przyjętą poprawką. 
 
 Kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały razem z poprawką? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał?  
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 
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 23 osoby za, 
 12 przeciw, 
 2 osoby się wstrzymały. Rada przyjęła tą uchwałę. 
 
 Kolejna sprawa dotyczy powołania Komisji Edukacji, druk Nr  20.W tej sprawie jest 
wniosek o odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania projektu 
uchwały. W tej sprawie mamy poprawkę Grupy Radnych w sprawie składu, czy w sprawie 
poprawki ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę, głosujemy poprawkę. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy 
uchwałę razem z przyjętą poprawką. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały razem z poprawką? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 32 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, Ŝe Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Uchwała Nr 21 została wycofana ze względu na błąd w składzie. 
 TakŜe uchwała Nr 22, tam nastąpiło po prostu powielenie składu w poprawkach i nie 
moŜemy tych uchwał głosować, one zostały wycofane z obiegu. 
 
 Głosujemy projekt uchwały według druku Nr 23. W tej sprawie mamy dwie poprawki. 
Poprawkę Pana Stawowego i poprawkę Pana Gardy, one obydwie dotyczą, tam był błąd 
literowy i bardzo proszę o głosowanie ich, nie moŜemy razem, ale głosowanie za bo dotyczą 
tego samego. Najpierw głosujemy poprawkę Pana Stawowego. Najpierw odstąpienie, 
Komisja Praworządności, druk Nr 23, wniosek o odstąpienie od II czytania, głos za, głos 
przeciw? Nie widzę, głosujemy odstąpienie. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem? 
 Kto jest przeciw? 
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 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Rada odstąpiła od II czytania. Mamy dwie 
poprawki, pierwsza poprawka Pana Stawowego, proszę o przygotowanie głosowania. 
 
 Kto jest za? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 33 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Przyjęliśmy tą poprawkę. 
 
 Druga poprawka dotyczy wpisania Pana Radnego Friedigera, to jest poprawka Pana 
Radnego Gardy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy uchwałę razem z 
przyjętymi poprawkami. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Kolejny projekt dotyczy powołania Komisji Rodziny i Polityki Społecznej. W tej 
sprawie wniosek o odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw wnioskowi? Nie widzę, 
głosujemy. 
 
 Kto jest za odstąpieniem od II czytania? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę o wynik. 
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 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada odstąpiła od II czytania tego projektu uchwały. Mamy 
w tej sprawie poprawkę Pana Radnego Stawowego, proszę o przygotowanie głosowania. 
 
 Kto jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
  

35 osób za, 
 brak przeciwnych,  
 brak wstrzymujących się. Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy uchwałę razem z 
przyjętą poprawką. 
 
 Kto z Państwa jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Powołanie Komisji Dyscyplinarnej Rady Miasta. Mamy wniosek o odstąpienie od II 
czytania. Głos za, głos przeciw? Głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 31 za odstąpieniem, 
 brak przeciwnych,  
 brak wstrzymujących się. Rada odstąpiła od II czytania. W tej sprawie mamy 
poprawkę Pana Radnego Stawowego ze składem Komisji i autopoprawkę teŜ złoŜoną przez 
autorów dotyczącą tekstu w zakresie Statutu. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 36 osób za poprawką, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada przyjęła tą poprawkę i głosujemy uchwałę. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 



II SESJA RADY MIASTA 
9 grudnia 2010 r. 

 

 50 

 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje – z autopoprawką i przyjętą poprawką. Zamykam 
głosowanie, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 34 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Powołanie Komisji ds. Wykorzystania Funduszy Europejskich Rady Miasta Krakowa. 
W tej sprawie mamy wniosek o odstąpienie od II czytania, głos za, głos przeciw? Nie widzę. 
Głosujemy odstąpienie od II czytania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, proszę wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 32 za odstąpieniem, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania. W tej sprawie 
mamy poprawkę Pana Radnego Stawowego, bardzo proszę o przygotowanie głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 33 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy 
projekt uchwały razem z przyjętą poprawką, proszę o przygotowanie głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 31 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Powołanie Komisji Sportu, Turystyki i Kultury Fizycznej Rady Miasta. Druk Nr 27. 
W tej sprawie jest wniosek o odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw temu 
wnioskowi? Proszę o głosowanie. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
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 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 33 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada odstąpiła od II czytania. W tej sprawie mamy 
poprawkę, mamy dwie poprawki, mamy poprawkę Pana Radnego Stawowego, którą 
głosujemy pierwszą. 
  
 Kto jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 33 osoby za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada przyjęła tą poprawkę. 
 
 I druga poprawka Pana Radnego Gardy dotycząca wykreślenia Pana Friedigera. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 31 osób za, 
 1 przeciw, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. Proszę o wydruk. 
Głosujemy uchwałę razem z przyjętymi poprawkami. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 31 osób za, 
 1 przeciw, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła projekt uchwały razem z 
przyjętymi poprawkami. 
 
 Powołanie Komisji Rewizyjnej. W tej sprawie jest złoŜony wniosek o odstąpienie od 
II czytania, głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Głosujemy. 
 
 Kto jest za odstąpieniem od II czytania tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
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 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II  czytania. W tej sprawie 
mamy poprawkę Pana Radnego Stawowego dotyczącą składu. Proszę o przygotowanie 
głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
  
 35 osób za, 
 brak przeciwnych,  
 brak wstrzymujących się. Rada przyjęła tą poprawkę. Głosujemy projekt uchwały 
razem z przyjętą poprawką. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, Ŝe Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Kolejny projekt dotyczy powołania Komisji ds. Reformy Ustroju Samorządowego, 
Współpracy i Dialogu Społecznego Rady Miasta Krakowa. W tej sprawie jest złoŜony 
wniosek o odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Głosujemy za 
odstąpieniem. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 24 osoby za, 
 12 przeciw, 
 1 osoba wstrzymała się. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania  tego projektu 
uchwały. Proszę o wydruk. W tej sprawie została złoŜona autopoprawka, której nie głosujemy 
oraz poprawka dotycząca składu. Głosujemy poprawkę dotyczącą składu, poprawkę Pana 
Radnego Stawowego. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 22 za, 
 13 przeciw, 
 brak wstrzymujących się, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. 
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 Kolejne głosowanie dotyczy przyjęcia całego projektu uchwały. Proszę o 
przygotowanie głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
 
 24 osoby za, 
 12 przeciw, 
 1 wstrzymująca się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały i ja poproszę o 
wydruk. 
 
 Proszę Państwa teraz rozdawane są ostatnie dwa druki, te, w których nastąpiła 
pomyłka z nazwiskami, w tych drukach macie juŜ Państwo wpisane nazwiska osób, które 
będą członkami Komisji Zdrowia i Komisji Kultury. Proszę o sprawdzenie. W tej chwili są 
rozdawane projekty uchwał. W imieniu wnioskodawców jeszcze raz wprowadzamy te dwa 
druki. 
 
Radny – p. G. Stawowy 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Pragnę przeprosić za to zamieszanie, trzy osoby weryfikowały listę osób do Komisja, wkradły 
się błędy, musimy jeszcze raz to przeprowadzić, to chodzi o powołanie Komisji Zdrowia i 
Profilaktyki oraz Uzdrowiskowej, druk Nr 30 i druk Nr 31 Komisji Kultury, Promocji i 
Ochrony Zabytków, one nie wzbudzały Ŝadnych wątpliwości, nastąpiły błędy przy 
nazwiskach osób do Komisji, jeszcze raz przepraszam, trzy osoby to weryfikowały i jakoś 
nikt nie zauwaŜył.  
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Mamy wnioski o wprowadzenie, odstąpienie od II czytania dwóch projektów uchwał. 
Pierwszy to jest Nr 30 w sprawie powołania Komisji Zdrowia. Głos za, głos przeciw? Nie 
widzę. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, proszę o wynik. 
 
 36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się, 
 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt 
do porządku obrad. 
 
 Kolejny punkt w sprawie  powołania Komisji Kultury, Promocji i Ochrony Zabytków 
Rady Miasta Krakowa, to jest druk Nr 31, wniosek Grupy Radnych. Czy w tej sprawie ktoś 
chce zabrać głos? Nie widzę, głosujemy wprowadzenie. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 
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 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, proszę o wynik. 
 
 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku 
obrad. 
 Proszę Państwa i teraz od razu przejdziemy do procedowania tych dwóch druków.   
 Pierwszy dotyczy powołania Komisji Zdrowia, Profilaktyki i Uzdrowiskowej. Tekst 
uchwały jest Państwu znany, skład jest znany. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych 
chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ odbyliśmy I czytanie. Określam  termin 
wprowadzenia autopoprawek dziś na godzinę 20.33, ostateczny termin zgłaszania poprawek 
20.35. I przechodzimy do kolejnego druku. 
 
 Powołanie Komisji Kultury, Promocji i Ochrony Zabytków Rady Miasta Krakowa. 
 W tej sprawie macie Państwo druk ze składem, proszę o ewentualne sprawdzenie bo 
był problem. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę, w 
związku z tym stwierdzam, iŜ odbyliśmy I czytanie tego projektu uchwały. Określam  termin 
na wprowadzenie autopoprawek dziś na godzinę 20.33, ostateczny termin zgłaszania 
poprawek 20.35. Proszę Państwa mamy w związku z tym trzy minutową przerwę po to Ŝeby 
ewentualnie przygotować się do głosowania, to będą ostatnie głosowania, potem jeszcze będą 
sprawy formalne i spotkanie Prezydium. 
 
PRZERWA 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Proszę Państwa ewidentny błąd literowy w paragrafie 3 Pani Radna Prokop – Staszecka, błąd 
literowy, tego nie będziemy Ŝadną poprawką poprawiać bo ewidentnie wynika z błędu 
drukarskiego. Proszę o powrót na salę, będziemy głosowali te dwa projekty uchwał. Minął 
czas, będziemy głosowali. Czy Kluby są gotowe? Gotowe. 
 Proszę Państwa głosujemy najpierw odstąpienie od II czytania projektu uchwały w 
sprawie powołania Komisji Zdrowia. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik. 
 
 Głosowaliśmy: 36 osób za, 
 brak przeciwnych,  
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania. W tej sprawie 
nie zostały złoŜone Ŝadne poprawki ani autopoprawki, głosujemy druk w wersji pierwotnej. 
Proszę o przygotowanie głosowania, przypomnę o poprawieniu błędu drukarskiego w 
nazwisku pani doktor. 
 
 Kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
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 Czy ktoś jeszcze głosuje? Bardzo proszę o wynik. 
 
 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały. 
 
 Kolejny druk. Powołanie Komisji Kultury, Promocji i Ochrony Zabytków. W tej 
sprawie wniosek o odstąpienie od II czytania. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
 Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę o wynik. 
 
 35 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. Rada odstąpiła od II czytania. Nie było złoŜonych Ŝadnych 
poprawek ani autopoprawki, głosujemy druk w wersji pierwotnej. Proszę o przygotowanie 
głosowania. 
 
 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
 Kto jest przeciw? 
 Kto się wstrzymał? 
 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik. 
 
 36 osób za, 
 brak przeciwnych, 
 brak wstrzymujących się. W ten sposób zakończyliśmy głosowania w sprawie 
powołania Komisji. 
 
Proszę Państwa teraz będą OŚWIADCZENIA I KOMUNIKATY. 
Najpierw komunikaty, potem oświadczenia. Proszę Państwa cztery komunikaty. 
Pierwszy, przypominam 14 grudnia we wtorek o godzinie 12.oo w tej Sali odbędzie się 
uroczysta Sesja związana z zaprzysięŜeniem nowego Prezydenta, zapraszam wszystkich 
Państwa Radnych, zawiadomienia otrzymaliście. 
Sprawa druga, 15 grudnia o godzinie 10,oo tutaj na dole przy głównym holu odbędzie się 
opłatek, na który są zaproszeni wszyscy Radni tej i poprzedniej kadencji, a takŜe wszyscy 
goście i serdecznie Państwa zapraszam na ten opłatek, a Sesja rozpocznie się o godzinie 
11.oo. 
Po trzecie przypomnę i za chwilę Państwo będziecie dostawać zawiadomienia w sprawie 
zwołania pierwszych posiedzeń Komisji, które zwołamy na poniedziałek, wtorek, tak jak 
ustalaliśmy będą to dwa bardzo intensywne dni w celu powołania czy w celu wybrania 
kandydatów do władz poszczególnych Komisji. Bardzo proszę o uwzględnienie tego w 
swoim harmonogramie tak Ŝebyśmy mogli na pierwszych posiedzeniach wybrać kandydatów 
na przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji. I to jest sprawa trzecia. 
Sprawa czwarta, bardzo proszę osoby, które nie wypełniły jeszcze ustawowo przynaleŜnych 
nam dokumentów związanych czy to z oświadczeniem majątkowym czy z róŜnymi innymi 
sprawami, które jako Radni nowej kadencji mamy obowiązek zrobić, a dostaliście to Państwo 
przy ślubowaniu, o wypełnienie tego poniewaŜ tam są potem dość ostre restrykcje, my o tym 
będziemy przypominać, ale na wszelki wypadek przypominam i będę na następnych Sesjach 
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przypominał. To tyle z mojej strony. Czy ktoś z Państwa w kwestiach oświadczenia? Pan 
Radny Garda bardzo proszę. 
 
Radny – p. B. Garda 
W związku, do szacunku naszego czasu równieŜ mam taką prośbę, Ŝeby komisje ewentualnie 
zbierały się po godzinie 14.oo – poniedziałek, wtorek. I drugie mam takie pytanie jak wygląda 
kwestia oświadczeń, oświadczenia majątkowe mamy złoŜyć w 30 dni od daty ślubowania i 
później musimy składać na rok poprzedni czyli po 1 stycznia musimy składać drugie 
oświadczenie. Co by było gdybym złoŜył jedno oświadczenie 2 stycznia, znam swoje 
dochody i wiem jakie będą. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Proszę Państwa nie jestem urzędem skarbowym, ani wojewodą, który te rzeczy analizuje w 
związku z tym postaram się odpowiedzieć w dalszym terminie, przypomnę, Ŝe oświadczenia 
są bardzo waŜne. Czy w sprawach oświadczeń ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać 
głos? Nie widzę. Proszę Państwa sprawdzamy obecność, proszę o przygotowanie obecności. 
Czy wszyscy brali udział w sprawdzeniu obecności bo za chwilę zamkniemy listę. Zamykamy 
listę, proszę o wydruk. Pan Jerzy Friediger nieobecny, Pani Barbara Nowak nieobecna – 
oddelegowana, Pani Marta Patena nieobecna?  Obecna, Pani Prokop – Staszecka nieobecna, 
Pani Agata Tatara nieobecna, Pan Tadeusz Trzmiel nieobecny.  
 
 Zamykam  obrady II zwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa. Serdecznie dziękuję 
Państwu za cierpliwość, mam nadzieję, Ŝe następne sesje będą szybsze. Dziękuję bardzo. 
 
 
Na podstawie kaset magnetofonowych 
stenogram wykonała: 
Maria Duś 
 


